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OBČINSKE NOVICE

Županove petice  
za odličnjake
Župan Peter Bohinec je v 
Kolpernu sprejel najboljše 
učence in dijake, ki so v vseh 
devetih razredih osnovne 
šole oziroma vseh štirih letih 
srednje šole dosegli odličen 
učni uspeh.
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ZANIMIVOSTI

S kolesi z Jesenic  
do Rima
Navdušeni rekreativki iz jese-
niške občine Tjaša Žnidar in 
Tanja Rode sta bili v ekipi pe-
tih kolesarjev, ki so se s kolesi 
podali z Jesenic do Rima. V 
petih dneh so prekolesarili 
863 kilometrov.
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MLADI

Zadovoljni z uspehom 
na maturi
Na Gimnaziji Jesenice je že v 
spomladanskem roku velika 
večina dijakov uspešno op-
ravila maturo. Ponosni so na 
kar pet zlatih maturantov in 
visoko povprečno število 
točk.
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ZANIMIVOSTI

Praznično in množično 
na Golici
Občina Jesenice je v sodelo-
vanju s Planinskim društvom 
Jesenice organizirala Pohod 
na Golico. Več kot 350 poho-
dnikov je na dan državnosti 
preživelo čudovit dan v osrčju 
Karavank.
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Odlična 
maturantka, 
skavtinja, citrarka
Devetnajstletna Katarina Brelih z 
Jesenic je na poklicni maturi na 
Srednji šoli Jesenice dosegla vse 
možne točke.
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Vroče 
Jeseniško 
poletje
Poletno dogajanje na 
Jesenicah je pestro, 
vrhunec je doseglo z 
navdušujočim koncertom 
Nede Ukraden.
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Na Občini Jesenice so si pri
zadevali, da bi kopališče 
Ukova lahko odprli vsaj v 
prvih dneh julija. Statična 
sanacija bazenske školjke, ki 
je potekala od maja, je bila 
zaključena v dogovorjenem 
roku, a ko so bazen začeli 
polniti z vodo, so se pokaza
le nepredvidene tehnične 
pomanjkljivosti. Zato so 
skupaj s strokovnjaki za ba
zensko tehniko ponovno 
pregledali bazenske naprave 
in ugotovljene pomanjkljivo
sti začeli odpravljati. Na Ob
čini Jesenice so nam v torek 
povedali, da delajo vse, kar je 
v njihovi moči, da bi Jeseni
čanom vendarle že v julij
skih dneh omogočili osveži
tev v edinem jeseniškem 
kopališču.
Kot je na junijski seji občin
skega sveta povedal župan 
Peter Bohinec, so v sklopu 
izvedenih del odstranili stari 
beton, ojačali elemente, pos
krbeli za novo sidranje in ar
miranje ter nanesli nov  
premaz. Uporabnikom pri
jaznejša je tudi kopalna plo
ščad ob bazenu, ki se po no
vem zaključuje z lesenimi 
elementi.

Projektno dokumentacijo 
za omenjena dela je pred
hodno potrdil Zavod za 
raziskave materialov in 
konstrukcij (ZRMK) Ljub
ljana, ki je že lani pripravil 
poročilo o pomanjkljivostih 
bazena, na podlagi katere
ga je bazen ostal zaprt, ter 
smernice in navodila za 
njihovo odpravo. »Če bi se 
skladno z navodili ZRMK 

že lani pristopilo k pripravi 
projektne dokumentacije, 
bi lahko sanacijo bazena 
začeli že spomladi, takoj ko 
bi vremenske razmere to 
dopuščale, in ne šele konec 
maja,« je ob tem dejal žu
pan.
Na seji občinskega sveta je 
tudi povedal, da je občino 
obiskala gradbena inšpekci
ja, in sicer na osnovi anoni

mne prijave, a pri pregledu 
po županovih besedah ni 
našla nobenih pomanjklji
vosti. Župan je občinskim 
svetnikom zatrdil, da je ba
zen statično saniran, napra
vili so tudi geomehanski po
snetek bazenske školjke in 
okolice bazena, ki je poka
zal, da je konstrukcija »tr
dna kakor kamen kost«, kot 
se je izrazil župan.

V torek tik pred oddajo časopisa v tisk še ni bilo znano, kdaj bodo lahko odprli kopališče Ukova. 
Tehnična sanacija je sicer zaključena, a so se pokazale nepričakovane dodatne tehnične 
pomanjkljivosti, ki jih že odpravljajo.

Prizadevanja, da bi 
bazen le lahko odprli

Urška Peternel

Skupaj s strokovnjaki za bazensko tehniko so ponovno pregledali bazenske naprave in 
ugotovljene pomanjkljivosti začeli odpravljati. / Foto: Nik Bertoncelj

»Do konca maja 2023 naj bi 
bila končana prenova Delav
ske ulice in Ulice Viktorja 
Kejžarja na Jesenicah. Do 
takrat naj bi bila tudi popol
na cestna zapora. Slav
nostnega odprtja še ni bilo, 
niti ni informacije, kaj se do
gaja. Ali obnova zamuja ali 
poteka v rokih?« S temi 
vprašanji se je na nas obrnil 
eden od občanov.
Na Občini Jesenice so poja
snili, da dela intenzivno po
tekajo. Ob TVD Partizan je 
izvajalec HIP KA v začetku 
meseca začel polagati gra
nitne robnike ob cesti in gra
nitne kocke kot zaključek 

pločnika. Z izgradnjo vodo
vodnega jaška ob potoku 
Ukova bo komunalna infra
struktura v Ulici Viktorja 
Kejžarja zaključena. Asfalti
ranje ceste na Ulici Viktorja 
Kejžarja je predvideno v zad
nji četrtini julija. Trenutno 
potekajo dela na odvodnjava
nju ceste in vodovoda na kri
žišču z Delavsko cesto. Na 
njej je predvidena še vgrad
nja kabelske kanalizacije za 
elektro vode in telekomuni
kacije ter izdelava priklju č
kov meteorne in fekalne ka
nalizacije.
Glede na trenutni potek del 
na Občini Jesenice pričaku
jejo, da bodo ta zaključena v 
prvi polovici septembra.

Gradbena dela bodo po sedanjih predvidevanjih 
zaključena v prvi polovici septembra.

Obnova Delavske 
in Kejžarjeve ulice

Urška Peternel

Vse karte med igralci še 
niso razdeljene

Obnova dveh najbolj dotrajanih jeseniških ulic, Delavske in 
Kejžarjeve, se počasi bliža zaključku. / Foto: Nik Bertoncelj

Ekipo HDD SIJ Acroni Jesenice bo še naprej vodil 
Gaber Glavič. Veliko neznank je še okrog 
igralskega kadra, a dokončna podoba mora biti 
čim prej znana, saj Jeseničani po tradiciji prvič 
stopijo na led v začetku avgusta.  �7. stran
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Na vodnem viru Peričnik 
poteka vgradnja UV dezin-
fektorja. Delati so začeli ko-
nec maja, ko je izvajalec 
HIP plus začel dela na trasi, 
kmalu po začetku pa je no-
miniral podizvajalca, podje-
tje VGP, ki v sedanji fazi iz-
vaja večino gradbenih del. 
Kot so pojasnili na Občini 
Jesenice, je bilo najprej tre-
ba izvesti začasno dostopno 
pot čez strugo Bistrice, opra-
viti posek dreves in zakolič-
bo obstoječega vodovoda. V 
nadaljevanju se je izvajalec 
lotil izkopov za jaške in vsa 

ostala potrebna dela za vgra-
dnjo UV dezinfektorja. 
Hkrati bodo obnovili odsek 
vodovoda med glavnim jaš-
kom za vgradnjo UV dezin-
fektorja in jaškom za vzdrže-
vanje tlaka.
Naložba je vredna milijon 
evrov, financirali jo bodo iz 
občinskega proračuna. Vgra-
dnja UV dezinfektorja bo 
odpravila stalno dezinfekcijo 
sistema s hipokloritom, to-
rej kloriranje pitne vode. Na 
Občini Jesenice pričakujejo, 
da bo obenem tudi delno od-
pravila ukrep prekuhavanja 
ob manjših prekoračitvah 
motnosti vodnega vira.

Vgradnja UV dezinfektorja na 
vodnem viru Peričnik
Urška Peternel

Na Jesenicah smo se prvič 
ob počastitvi dneva držav-
nosti zbrali na Čufarjem 
trgu in se spomnili dogod-
kov izpred 32 let, ko se je 
rojevala naša država. Ča-
stni gost, minister za ob-
rambo RS g. Marjan Šarec, 
nas je spomnil na po-
membnost solidarnosti in 
enotnosti, ki sta pogoj za 
svetlejšo prihodnost. V čast 
praznika so nas s svojim 
vrhunskim nastopom po-
častili in navdušili Simfo-
nični orkester Jesenice pod 
taktirko dirigenta Gašperja 
Breznika in baletke Glasbe-
ne šole Jesenice, ki so nam 
pričarali prvo pravo pole-
tno noč, za kar se jim iskre-
no zahvaljujem.
Prireditve, ki smo jih pripra-
vili v okviru programa Jese-
niško poletje, so prejšnji pe-
tek z nastopom balkanske 
pevske dive Nede Ukraden 
dosegle vrhunec. Toliko obi-
skovalcev in pozitivnih vi-
bracij na jeseniških priredi-
tvah še ne pomnim. 
Vrhunsko glasbeno podaja-
nje starih in novih skladb je 
pozno v noč navduševalo 
tako mlade kot starejše. 
Udeleženci koncerta smo si 
bili enotni, da se lahko zaba-
vamo tudi na Jesenicah in 
da nam tovrstne zabave ni 
treba iskati v drugih krajih. 
Prvi kazalnik, da smo se or-
ganizatorji odločili pravilno, 
ko smo pripravljali program 
zanimivih in pestrih priredi-
tev za to poletje, je bil prav 
gotovo koncert pevke Indire 
Forza – pevke nekdanje sku-

pine Colonia, ki je potekal 
30. junija na prireditvenem 
prostoru Muzej na prostem 
na Stari Savi. V začetku me-
seca julija sta potekali Etno 
soboti, in sicer v organizaciji 
članov in članic KŠDB Biser 
in MKD Ilinden. Slednjo je 
obiskal tudi veleposlanik Re-
publike Severne Makedonije 
g. Goran Milevski, ki je v 
svojem govoru izrazil nav-
dušenje nad organizacijo do-
godka in podporo Občine Je-
senice kulturnim društvom 
etničnih skupin.
V državni svet smo posredo-
vali dopis z odzivi na njihove 
sklepe glede umestitve regij-
ske bolnišnice v občino Ra-
dovljica. Občina Jesenice še 
vedno trdno stoji na stališču, 
da je država tista, ki mora 
oz. bi že morala pripraviti 
nacionalno strategijo javne 
zdravstvene mreže na podla-
gi strokovnih meril in ena-
komerne razporejenosti iz-
vajalcev javne zdravstvene 
dejavnosti na območju drža-

ve in regij. Odločitev o ume-
stitvi regijske bolnišnice na 
Jesenice mora temelji na 
strokovnosti in kakovosti 
javnega zdravstva, ne na par-
cialnih interesih posame-
znih interesnih skupin in 
posameznikov.
Slavnostno smo podelili 
tudi maturitetna spričevala 
in spričevala zaključnih iz-
pitov dijakov Srednje šole 
Jesenice. Vsem dijakom in 
dijakinjam, ki so se odločili 
za nadaljevanje izobraževa-
nja, želim veliko uspehov 
pri šolanju, tistim, ki se 
bodo zaposlili, pa uspešno 
poklicno pot.
Za brezskrbne šolske poči-
tnice smo konec maja zače-
li tehnično sanacijo bazena 
na kopališču Ukova. Žal 
nismo mogli začeti prej, saj 
je bilo treba najprej izdelati 
projektno dokumentacijo, 
ki jo je moral predhodno 
potrditi ZRMK – gre za in-

stitucijo, ki je lansko leto ju-
nija pripravila poročilo o 
pomanjkljivostih bazena, 
na podlagi katerega je ba-
zen ostal zaprt, ter smerni-
ce in navodila za njihovo 
odpravo. Če bi se skladno z 
navodili ZRMK že lani pris-
topilo k pripravi projektne 
dokumentacije, bi lahko sa-
nacijo bazena začeli že spo-
mladi, takoj ko bi vremen-
ske razmere to dopuščale, 
in ne šele konec maja. Po 
zaključku gradbenih del 
smo začeli polniti bazen, 
pri čemer so se pokazale ne-
predvidene tehnične po-
manjkljivosti, ki predhodno 
niso bile znane. Bazen ni 
bil v uporabi dve leti in tako 
tudi ni bila ustrezno vzdrže-
vana bazenska tehnika. Ne-
mudoma smo izvedli stro-
kovni pregled tehničnega 
ustroja bazena in v skladu s 
priporočili začeli odpravljati 
ugotovljene pomanjkljivo-
sti, v iskreni želji, da zago-
tovimo kopalno sezono.

Na junijski seji občinskega 
sveta, zadnji pred počitnica-
mi, je Anita Bregar, pomoč-
nica direktorice Centra za so-
cialno delo Gorenjska, enota 
Jesenice, predstavila analizo 
stanja na področju socialne-
ga varstva na Jesenicah v lan-
skem letu. Kot med drugim 
izhaja iz poročila, je delež 
tujcev v občini nad povpreč-
jem in vsa leta skokovito na-
rašča. Konec lanskega leta je 
znašal 15,9 odstotka, med-
tem ko je bilo slovensko pov-
prečje 8,5 odstotka. Bregarje-
va je poudarila, da se 
povečuje zlasti število alban-
sko govorečih tujcev, zato je 
pri sporazumevanju nepo-
grešljiva pomoč prevajalke, 
ki na center prihaja enkrat te-
densko oziroma ob nujnih 
zadevah. Bregarjeva je opo-
zorila na pomanjkanje stano-
vanj in vse večjo bivanjsko 
ogroženost uporabnikov, 
zato bi potrebovali stanova-
nja z nižjim bivanjskim stan-
dardom in posledično nižji-
mi stroški, vse druge rešitve 
pa so le začasne in dolgoroč-
no neučinkovite, je ocenila. 
Bregarjeva je tudi navedla, da 
v obdobju po covidu-19 za-
znavajo porast težav in stisk 
otrok in mladostnikov, ki se 
kažejo kot učna neuspešnost, 
upad motivacije za obiskova-
nje šole, brezciljnost, pretira-
na uporaba digitalne tehno-
logije, samopoškodovanje, 
samomorilne težnje, medvr-
stniško nasilje. Opozorila je, 
da je skrb vzbujajoča nedo-
stopnost in nezadostna raz-
položljivost psihoterapevtske 

in pedopsihiatrične pomoči. 
Ranljiva skupina pa so tudi 
starejši, Bregarjeva je razme-
re ocenila kot kritične, saj ob-
stoječe oblike pomoči ne za-
doščajo, domovi za starejše 
so zasedeni, oblike pomoči, 
ki bi omogočale bivanje in 
oskrbo na domu, pa so neza-
dostne.
V razpravi so občinski sve-
tniki med drugim poudarili 
zlasti problematiko poveče-
vanja albansko govorečih 
tujcev, ki se ne vključujejo v 
družbo, problem je tudi 
neznanje slovenskega jezi-
ka. Spraševali so se, na kak-
šen način bi jih lahko spod-
budili, da bi bili sami 
aktivnejši pri vključevanju v 
družbo. Zanimalo jih je 
tudi, v katerih primerih otro-
ke namestijo v krizni center, 
lani je bilo namreč zabeleže-
nih šest takih primerov iz je-
seniške občine. Anita Bregar 
je pojasnila, da je na Gorenj-
skem krizni center Kresnič-

ka v Radovljici, sprejemajo 
otroke, stare od 6 do 18 let. 
»Otroci se lahko nameščajo 
v primerih, ko otrok sam iz-
razi to željo in starši temu 
ne nasprotujejo, ali pa v pri-
merih, ko starši temu na-
sprotujejo, pa je v okviru 
centra izpeljan postopek 
nujnega odvzema otroka. Za 
otroke do starosti 6 let delu-
jeta dva krizna centra, in si-
cer v Grosupljem in v Mari-
boru. Gre pa v teh primerih 
za kratkotrajno bivanje, saj 
mora center takoj začeti 
iskati trajnejše rešitve,« je 
pojasnila.

Upravljavec tržnice 
bo Jeko
Na seji so sprejeli odlok o iz-
vajanju gospodarske javne 
službe upravljanja in ureja-
nja mestne tržnice. Po no-
vem bo izbirno gospodarsko 
javno službo upravljanja in 
urejanja tržnice izvajalo jav-
no komunalno podjetje Jeko.

Premoženjske zadeve
V sklopu premoženjskih 
zadev so se strinjali, da Ob-
čina Jesenice pridobi tri ne-
premičnine. Prva je del ne-
kategorizirane javne ceste 
in obcestnega sveta v Sta-
rih obratih, ki je naprodaj 
in občina mora uveljaviti 
predkupno pravico, saj tam 
načrtuje ureditev ceste in 
komunalne infrastrukture. 
Občina Jesenice bo odkupi-
la tudi zemljišče, na kate-
rem stoji vodohran, ter del 
javne občinske ceste Hruši-
ca 94–potok Dobršnik. Z 
uskladitvijo meje med ob-
činama Jesenice in Kranj-
ska Gora je namreč del par-
cele kategorizirane ceste 
prešel na območje jeseni-
ške občine.

Lokalni energetski 
koncept
Na seji so obravnavali tudi 
poročilo o izvajanju Lokalne-
ga energetskega koncepta 
občine za leto 2022, ki ga za 
občino pripravlja podjetje 
Energomen, predstavil pa ga 
je energetski menedžer Me-
tod Ivančič. Med drugim je 
povedal, da je v energetskem 
knjigovodstvu 21 javnih 
stavb, kar pomeni, da v njih 
spremljajo porabo energije. 
Tako ugotavljajo, katere 
stavbe so energetske učinko-
vite oziroma neučinkovite. 
Po energetskih kazalcih iz-
stopajo vrtčevski enoti Cilke 
Zupančič in Ivanke Krničar 
ter stavba Občine Jesenice, 
kjer je poraba energije veli-
ka, zato bodo v njih opravili 
namenski pregled oziroma 
izvedli varčevalne ukrepe.

Občinski svetniki so se konec junija sestali na zadnji predpočitniški seji. Na njej so med drugim 
govorili tudi o socialnem stanju v občini.

Na seji tudi o 
socialnem stanju

Urška Peternel

Županov kotiček

Če bi se skladno z navodili ZRMK že lani 
pristopilo k pripravi projektne dokumentacije, bi 
lahko sanacijo bazena začeli že spomladi, takoj 
ko bi vremenske razmere to dopuščale, in ne 
šele konec maja. Po zaključku gradbenih del 
smo začeli polniti bazen, pri čemer so se 
pokazale nepredvidene tehnične 
pomanjkljivosti, ki predhodno niso bile znane.

Vgradnja UV dezinfektorja na vodnem viru Peričnik bo 
odpravila potrebo po kloriranju pitne vode.  
/ Foto: arhiv Občine Jesenice

Delež tujcev v občini je nad povprečjem in vsa leta 
narašča. Konec lanskega leta je znašal 15,9 odstotka, 
medtem ko je bilo slovensko povprečje 8,5 odstotka.  
/ Foto: Nik Bertoncelj

Župan Peter Bohinec / Foto: 

Nik Bertoncelj
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Župan Peter Bohinec je na 
tradicionalnem sprejemu v 
Kolpernu najboljšim učen-
cem in dijakom čestital in 
jim izročil županove petice 
in knjižno nagrado, v imenu 
ravnateljev jim je lepe želje 
za nadaljnjo pot predal rav-
natelj Gimnazije Jesenice 
Aljoša Erman.
Prejemniki letošnjih župa-
novih petic so z OŠ Toneta 
Čufarja Jesenice: Maša Trifo-
ni, Lana Rozman, Emrah 
Hajdarević, Din Kovačević, 
Gašper Gosar Kočevar, Tija 
Halilov, Luka Petković, Tilen 

Gril, Erazem Rebolj, Manca 
Šlibar, Manca Kobentar, 
Tara Podnar in Ines Ropoša. 
Z OŠ Koroška Bela so preje-
mniki županovih petic: Nika 
Čop, Anika Reškovac, Lana 
Zaveljcina, Stela Gregori in 
Pia Slivnik. Prejemniki z OŠ 
Prežihovega Voranca Jeseni-
ce pa so: Lara Adrović, Lea 
Adrović, Sabahudin Bajrić, 
Ajla Mujčinović, Klara Se-
kardi, Žiga Jevnik, Tian Per-
vić, Aid Spahić, Ela Nučič, 
Edbin Babača, Lan Biščević, 
Jan Kranjec in Adam Žmuc.
Na Gimnaziji Jesenice so 
bili vsa štiri leta odlični: Ja-
kob Burja, Jan Čelesnik, Ma-

tej Kos, Janž Ramuš, Roma-
na Katarina Fon, Neža Jan, 
Kaja Kalan, Pia Murnik, Kla-

ra Podlipnik, Alja Pristov 
Gogala, Zoja Šporn, Jana 
Dremelj in Mija Šimnic.
Odličnjaki s Srednje šole Je-
senice pa so: Nina Debeljak, 
Nika Kralj, Erazem Kokalj 
Koblar, Bor Vilman, Katari-

na Brelih, Martina Resman, 
Teja Urukalo, Daša Sekardi 
in Aida Jeginović.

Podelitev so z nastopom po-
pestrili učenci Glasbene šole 
Jesenice Anika Reškovac, 
Katja Pogačnik Peterman in 
Filip Škufca z glasbenima 
ter Katja Potočar z baletno 
točko.

Župan Peter Bohinec je tik pred počitnicami v Kolpernu sprejel najboljše učence in dijake, ki so v 
vseh devetih razredih osnovne šole oziroma vseh štirih letih srednje šole dosegli odličen učni uspeh. 
Teh je bilo letos skupaj 53, in sicer 31 osnovnošolcev ter 22 srednješolcev.

Županove petice  
za odličnjake

Urška Peternel

Na Občini Jesenice so spre-
menili uradne ure. »Ker 
želimo, da je upravni cen-
ter Jesenic čim bolj poeno-
ten za urejanje upravnih 
zadev, smo uradne ure Ob-
čine Jesenice spremenili 
tako, da so te enake kot na 
Upravni enoti Jesenice. Na 
ta način želimo uporabni-

kom omogočiti, da upravne 
in druge zadeve lahko ure-
dijo istočasno, zato so od 1. 
7. 2023 uradne ure na Ob-
čini Jesenice: v ponedeljek 
od 8.00 do 12.00 in od 
13.00 do 15.00; v torek od 
8.00 do 12.00 in od 13.00 
do 15.00; v sredo od 8.00 
do 12.00 in od 13.00 do 
17.00; v petek od 8.00 do 
13.00,« so pojasnili.

Spremenjene uradne 
ure na Občini Jesenice
Urška Peternel

Na zadnji seji občinskega sveta so za novega člana nadzor-
nega odbora Občine Jesenice imenovali Borisa Ališića, po-
tem ko je dosedanja članica Anita Drvoderić podala odsto-
pno izjavo. Niso pa potrdili razrešitve zunanje članice odbo-
ra za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami 
Irene Kolbl. Njeno zamenjavo je predlagal lokalni odbor 
stranke Gibanje Svoboda, katere članica je Kolblova.

Volitve in imenovanja

je se ni ške no vi ce
Je se ni ške no vi ce so pri lo ga Go renj ske ga gla sa

Iz da ja Telj
Go renj ski glas, d. o. o., Kranj, 
Nazorjeva ulica 1, 4000 Kranj

Od gO VOr na ured nI ca
Urška Pet er nel, 041/570 942,
urska.peternel@g-glas.si

naMeSTnIca OdgOVOrne urednIce
Marjana Ahačič, 031/352 514,
marjana.ahacic@g-glas.si

ured nI šKI Od BOr: 
Ines Dvoršak (predsednica),  
Urška Pet er nel, Jan ko Ra bič
no vi ce.je se ni ce@je se ni ce.si

leKTOrIranje
Maja Stržinar

Teh nIč nI ured nIK
Gre ga Flaj nik

OglaS nO Tr Že nje
Jana Triller, 041/279 807,
jana.triller@g-glas.si

Ne na ro če nih pri spev kov in pi sem bral cev ne 
ho no ri ra mo. 

Je se ni ške no vi ce, št. 11/let nik XVIII so pri lo ga ča so pi sa Go renj ski glas, št. 58, ki je iz šel 21. julija 2023.
Je se ni ške no vi ce so pri lo že ne Go renj ske mu gla su in brez plač no po sla ne v vsa go spo dinj stva v ob či ni Je se ni ce, iz šle so v 
na kla di 25.970 iz vo dov. Tisk: Tiskarsko središče, d. o. o. Di stri bu ci ja: Poš ta Slo ve ni je, d. o. o., Ma ri bor.

GORENJSKI GLAS (ISSN 0352-6666) je registrirana blagovna in storitvena znamka pod št. 9771961 pri Uradu RS za 
intelektualno lastnino. Ustanovitelj in izdajatelj: Gorenjski glas, d. o. o., Kranj / Direktorica: Marija Volčjak / Naslov: 
Nazorjeva ulica 1, 4000 Kranj / Tel.: 04/201 42 00, faks: 04/201 42 13, e-pošta: info@g-glas.si; mali oglasi in osmrtnice: 
tel.: 04/201 42 47 / Delovni čas: ponedeljek, torek, četrtek od 8. do 15. ure, sreda od 8. do 16. ure, petek od 8. do 15. 
ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto. / Gorenjski glas je poltednik, izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 19.000 izvodov 
/ Redne priloge: Vikend, Letopis, Slovenske počitnice in dvajset lokalnih prilog / Tisk: Tiskarsko središče d. o. o. / 
Naročnina: tel.: 04/201 42 41 / Cena izvoda: torek 2,50 EUR, petek 2,80 EUR, redni plačniki (fizične osebe) imajo 10 % 
popusta, polletni 20 % popusta, letni 25 % popusta; v cene je vračunan DDV po stopnji 5 %; naročnina se upošteva od 
tekoče številke časopisa do pisnega preklica, ki velja od začetka naslednjega obračunskega obdobja / Oglasne storitve: 
po ceniku; oglasno trženje: tel.: 04/201 42 48.
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V juliju smo v podjetju 
JEKO, d.o.o. za občane 
pripravili nagradno igro, 
ki je povezana s pravil-
nim ločevanjem odpad-
kov. Prvi korak sistema 
za ravnanje z odpadki se 
začne s pravilnim odla-
ganjem že v gospodinj-
stvu oziroma na mestu, 
kjer odpadek nastane, 
kajti nepravilno odlože-
ni odpadki niso primerni 
za reciklažo.

V slikovni uganki, ki je 
bila v obliki letaka prilo-
žena k računom uporab-
nikov, je treba ustrezno 
razporediti dvanajst vrst 
odpadkov oz. predme-
tov. Letak je objavljen 
tudi med novicami pod-
jetja na spletni strani 
https://jeko.si/wp-con 
tent/uploads/2023/07/
Nagradna-igra.pdf. 

PRAVILNO LOČUJ IN ZMAGUJ

Namen akcije je osveščanje, informiranje in obveščanje uporabnikov ter širše zainteresi-
rane javnosti o pravilnem ločevanju odpadkov. Pravilno ločevanje odpadkov zmanjšuje 
obdelane količine odpadkov, ki se odložijo na odlagališče in tako poveča količina, ki se 
ponovno uporabi.

Vabljeni, da letak preberete, rešite in sodelujete. Za sodelovanje bomo prvih 200 prejetih 
rešitev nagradili z zložljivim teleskopskim stolom.

JE SE NI CE, 04 586 33 70
GSM: 040 201 488

KRANJ, 04 236 81 60
GSM: 051 643 293

– za no vo grad nje
– za me nja va sta rih oken

www.oknavratamba.si
MBA OBERŽAN D.O.O., CESTA 24. JUNIJA 78,  LJUBLJANA - ČRNUČE

PVC OKNA, VRA TA, RO LE TE IN ŽA LU ZI JE

najboljši učenci in dijaki z županom in ravnatelji na sprejemu v Kolpernu / Foto: Nik Bertoncelj
Občina Jesenice odprodaja rabljena kolesa, ki so bila vklju-
čena v sistem izposoje JeseNICE Bikes. Na voljo so mestna 
kolesa znamke Reef, so robustna in trpežna. Izdelana so 
bila leta 2015, cena posameznega kolesa pa je 30 evrov. 
Naprodaj je enajst koles, kupiti jih je mogoče posamezno ali 
več skupaj. Na ogled so v Športnem parku Podmežakla, več 
informacij pa je na voljo na Občini Jesenice pri Aleksandri 
Orel na telefonski številki 04 5869 266 ali po elektronski 
pošti aleksandra.orel@jesenice.si.

Odprodajajo kolesa iz kolesarskega sistema

Na OŠ Toneta Čufarja in OŠ Prežihovega 
Voranca imajo po 13 odličnjakov, na OŠ Koroška 
Bela pet, na Gimnaziji Jesenice 13, na Srednji 
šoli Jesenice pa devet.
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V središču Jesenic na ob-
močju med gimnazijo in 
vrtcem bo zasebni investi-
tor, nepremičninska družba 
Baran iz Tenetiš, v kratkem 
začel graditi novo stano-
vanjsko sosesko Baran. V 
njej bodo štirje objekti s 
skupaj osmimi nadstandar-
dnimi, celo luksuznimi sta-
novanji, namenjenimi zah-
tevnejšim kupcem.
Kot je povedala Vesna Oster-
man iz ITD Nepremičnine, 
ki trži stanovanja, bo vsaka 
enota imela klet, pritličje, 
prvo nadstropje in mansar-
do. V kleti bodo parkirišča z 
dovozno potjo s semafor-
jem. Stanovanja bodo dvo-, 
štiri- ter petsobna, najmanj-
ša bodo obsegala 50 kvadra-
tnih metrov neto površine, 
največja pa skoraj 150 kva-
dratnih metrov neto površi-

ne. Vsako bo imelo teraso 
oziroma atrij ali balkon. 
Objekti bodo zgrajeni po na-
čelu pasivne nadstandardne 
gradnje, imela bodo vgrajen 
prezračevalni sistem, ogre-

vana bodo s toplotno črpal-
ko, urejeno bo talno gretje.
Cene stanovanj, ki bodo iz-
delana na ključ, se bodo gi-
bale od 329 tisoč do 449 ti-
soč evrov.

Kot je povedala Vesna Os-
terman, za stanovanja že 
zbirajo rezervacije, nekaj 
zanimanja pa je že. Prepri-
čana je, da bo tudi zaradi 

bližine Kranjske Gore, Ble-
da in Avstrije projekt priva-
bil kupce, ki si želijo nad-
standardnega bivanja v tem 
delu Gorenjske.

Ta čas pripravljajo grad-
bišče, investitor ureja finan-
ciranje, stanovanja pa naj bi 
bila vseljiva konec prihod-
njega leta.

Zasebni investitor na Jesenicah začenja graditi novo sosesko Baran, v kateri bodo štirje objekti z osmimi nadstandardnimi stanovanji.

Nadstandardna stanovanja sredi mesta

Urška Peternel

»Bil je ravno tak večer kot da-
nes. Ljudje so se zbirali, pra-
znovali rojstvo nove države ... 
Takrat smo rekli: Zdaj smo 
res gospodarji na svojem ...« 

Tako je med drugim dejal 
minister za obrambo Marjan 
Šarec, slavnostni govornik na 
slovesnosti ob dnevu držav-
nosti in srečanju ob obletnici 
osvoboditve mejnega preho-
da Karavanke, ki je potekala 

na Trgu Toneta Čufarja na 
Jesenicah. Trg se je spreme-
nil v čudovito poletno prizo-
rišče, na katerem je obisko-
valce najprej pozdravil 
jeseniški župan Peter Bohi-
nec, ki je spomnil na po-
membno vlogo, ki so jo Jese-
nice odigrale leta 1991, še 
posebno pri obrambi kara-
vanškega predora. »V tej ču-
doviti domovini je dovolj 
prostora za vse, če se bomo 
spoštovali in spodbujali. Tu 
smo, odgovorni za sedanje in 
prihodnje generacije, da sku-
paj z ustvarjalnostjo, delav-

nostjo, podjetnostjo, preda-
nost jo ,  prav ičnost jo , 
odprtostjo, strpnostjo in 
poštenjem gradimo naše Je-
senice in naše Slovenijo. Če 
se bomo pogovarjali in se sli-
šali, če se bomo upoštevali, 
bodrili in si pomagali, če 
bomo povezana in solidarna 

družba, nam je skoraj vse do-
segljivo,« je dejal.
Za vrhunsko glasbeno doži-
vetje je poskrbel Simfonični 
orkester Jesenice, letos pod 
vodstvom dirigenta Gašperja 
Breznika in s solisti Manco 
Demšar in Jernejem Freli-
hom iz Glasbene šole Jese-
nice ter Nino Bauman iz 
skupine Panda. Nastopile so 
tudi baletke baletnega oddel-
ka glasbene šole.
Organizatorji so bili Občina 
Jesenice v sodelovanju z Ob-
močnim združenjem vetera-
nov vojne za Slovenijo Zgor-
nja Gorenjska in Policijskim 
veteranskim društvom Sever 
Gorenjska v sodelovanju z 
Glasbeno šolo Jesenice.

Proslava ob dnevu državnosti in spominsko srečanje ob obletnici osvoboditve mejnega prehoda Karavanke sta letos prvič potekala na Trgu Toneta 
Čufarja. Za vrhunsko glasbeno doživetje je poskrbel Simfonični orkester Jesenice s solisti.

Slovesnost in koncert na trgu

Urška Peternel

Trg se je spremenil v čudovito poletno prizorišče. / Foto: Nik BertonceljZbrane je nagovoril župan Peter Bohinec. / Foto: Nik Bertoncelj

V štirih dvostanovanjskih enotah bo skupaj osem stanovanj. / Foto: ITD Nepremičnine

Za vrhunsko glasbeno doživetje je poskrbel Simfonični 
orkester Jesenice, letos pod vodstvom dirigenta Gašperja 
Breznika in s solisti Manco Demšar in Jernejem Frelihom 
iz Glasbene šole Jesenice ter Nino Bauman iz skupine 
Panda. / Foto: Nik Bertoncelj

Objekti bodo zgrajeni po načelu pasivne nadstandardne 
gradnje.

Marjan Šarec je ocenil, 
da v 32 letih 
samostojnosti 
zagotovo ni bilo vse 
idealno. »A to nas ne 
sme odvrniti od tega, 
da bi ponosno 
praznovali ... Slovenija 
je ena, je naša in 
prizadevajmo si, da jo 
ohranimo za 
prihodnje rodove,« je 
dejal.

Slavnostni govornik je bil minister za obrambo Marjan 
Šarec. / Foto: Nik Bertoncelj
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Občina Jesenice bo v okviru 
projekta Živa dediščina iz-
vedla naložbo v postavitev le-
senega nezahtevnega objek-
ta ob vaškem jedru na 
Blejski Dobravi. V njem 
bodo skladiščili opremo za 
potrebe kulturnih dogodkov 
na trgu. S postavitvijo objek-
ta bo območje vaškega jedra 
dokončno urejeno.
»Vaško jedro predstavlja 
osrednji družabni prostor za 
izvajanje različnih tradicio-
nalnih in lokalnih priredi-
tev, kot so blagoslov konj na 

Štefanovo, koledovanje, pra-
znovanje krajevnega prazni-
ka, za potrebe sejemske de-
javnosti, prikaz običajev, 
obrti, kulinarike in drugih 
dogodkov. Urejen vaški trg 
prispeva k lepšemu in pri-
vlačnejšemu videzu vasi ter 
spodbuja in ohranja družab-
no življenje na podeželju, ki 
privablja tudi številne obi-
skovalce iz okoliških kra-
jev,« so pojasnili na Občini 
Jesenice.
Projekt Živa dediščina delno 
financira Evropska unija, vo-
dilni partner projekta pa je 
BSC Kranj.

Urška Peternel

Krajevna skupnost Plavž je s 
7500 prebivalci in prebival-
kami največja v občini Jese-
nice. Pred letom 2014 so v 
tem delu mesta delovale tri 
krajevne skupnosti, potem 
pa so se prebivalci na refe-
rendumu odločili za skupno 
eno, predvsem zaradi 
zmanjšanja stroškov. Med 
prijetnejšimi dogodki je vsa-
koletno praznovanje krajev-
nega praznika.
Letos so v petek, 30. junija, 
v spominskem parku na 
Plavžu najprej pripravili 
prireditev, ki je bila letos 
bolje obiskana kot v prete-
klih letih.
Predsednik sveta krajevne 
skupnosti Adis Medić je v 
nagovoru poudaril, da si 
člani sveta predvsem priza-
devajo za ustvarjanja oko-
lja, kjer se bodo vsi krajani 
dobro počutili, od otrok do 
starejših. Izrazil je upanje, 
da bodo vendarle začeli 
uspešneje reševati največji 

problem, pomanjkanje 
parkirišč.
Župan Občine Jesenice Pe-
ter Bohinec je poleg 
pozdravnih besed predstavil 
načrte na območju Plavža, 
kjer se odpirajo možnosti za 
povečanje parkirnih mest. 

Skupaj s predsednikom KS 
Adisom Medićem je podelil 
letošnji priznanji krajevne 
skupnosti. Ivanka Zupančič 
ga je prejela za dolgoletno 
aktivno in zavzeto delo na 
več področjih. Na Plavžu je 
bila več let predsednica KS 
Cirila Tavčarja in potem 
skupne KS Plavž. Vedno je 
bila pripravljena pomagati 
pri reševanju različnih pro-
blemov krajanov. Njene veli-
ke zasluge so na področju 
prostovoljstva in pomoči v 
humanitarnih organizaci-
jah, predvsem pri Rdečem 
križu in akcijah na področju 
zdravstva. Predsednik in po-
veljnik Robert Presterel je 
priznanje prevzel v imenu 
Prostovoljnega gasilskega 
društva Jesenice. Člani že 
vrsto let sodelujejo s krajev-
no skupnostjo pri različnih 
zavarovanjih in drugih akci-
jah. V kulturnem programu 

so nastopili člani Pihalnega 
orkestra Jesenice - Kranjska 
Gora in harmonikar Luka 
Planinšek.

Pohod v Planino 
pod Golico
Praznik so zaokrožili v sobo-
to, 1. julija, s pohodom v Pla-
nino pod Golico. Članica 
sveta KS Nevenka Rajhman 
je pohodnike vodila po stari 
rudni poti do Kmečkega tu-
rizma Pri Betelu, kjer je sle-
dilo srečanje krajanov z dru-
ž a b n i m i  i g r a m i . 
Pohodnikom so se na sreča-
nju pridružili še nekateri 
drugi krajani, skupaj jih je 
trideset preživelo lep dan 
kljub ne najbolj prijaznemu 
vremenu. S pohodom so se 
pridružili kampanji Zveze 
društev diabetikov Slovenije 
Darujem kilometre, s katero 
ozavešča člane in širšo jav-
nost o sladkorni bolezni.

Prireditev v spominskem parku na Plavžu je bila letos bolje obiskana kot v preteklih letih.  
/ Foto: Nik Bertoncelj

Janko Rabič

Priznanji sta letos prejela Ivanka Zupančič in PGD Jesenice.

Praznično v KS PlavžVaško jedro bo 
dokončno urejeno

renault.si

RENAULT CAPTUR 

 *V obdobju 2 let od nakupa vozila velja tovarniška garancija. Po preteku tovarniške garancije sledi 3 leta podaljšanega jamstva Renault oz. 100.000 km, kar koli se zgodi prej, ter nato dodatna 3 leta 
podaljšanega jamstva Real Garant oziroma 150.000 km, kar koli se zgodi prej. Kupec prejme dodatna 3 leta podaljšanega jamstva Real Garant samo  ob nakupu vozila z Renault Financial Services. 
**Navedena začetna cena je priporočena maloprodajna cena (MPC) in je neobvezujoča ter že vključuje 22-odstotni DDV in DMV. Cena velja za model Renault Captur evolution TCe 90 in že vsebuje popust 
v višini 1.200 €. Velja ob nakupu vozila preko Renault Financial Services. Poraba pri mešanem ciklu: 4,7–6,4 l/100 km. Emisije CO2: 106–143 g/km. Emisijska stopnja: EURO6DFULL. Emisija NOx: 0,0061–
0,0467 g/km. Vrednosti meritev porabe in emisij ustrezajo standardu meritev WLTP. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal 
zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter 
dušikovih oksidov. Pridržujemo si pravico do napak. Več informacij o ponudbi, nakupu in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. Slika je simbolična. GA Adriatic d. o. o., Dunajska 22, 1000 Ljubljana. 

Renault priporoča

8 let jamstva*
že za 19.190 €**

Avtohiša in njeno uradno ime
naslov trgovca

Jesenice, Finžgarjeva 2, tel.: 04 58 33 330
Lesce, Hraška cesta 25, tel.: 04 53 53 450

Vaško jedro urejajo od leta 2016, kmalu pa bo dobilo 
dokončno podobo. / Foto: arhiv Občine Jesenice

Tudi to poletje je zlasti ob koncih tedna občasno povečan 
promet skozi Jesenice, saj zaradi zastojev na avtocesti neka-
teri vozniki uporabljajo ceste skozi mesto. Kot so povedali 
na Občini Jesenice, so se s policijo in DARS-om dogovorili 
za sistem vodenja prometa po avtocesti, da bi bile občinske 
ceste čim manj obremenjene. Povečan promet pričakujejo 
tudi na Blejski Dobravi, predvsem na pokopališču, kjer se 
parkirni prostori uporabljajo za obisk soteske Vintgar. »Me-
dobčinski inšpektorat in redarstvo občin Jesenice, Gorje, 
Kranjska Gora in Žirovnica se bo skupaj z ostalimi službami 
potrudil, da bo promet skozi Jesenice potekal čim bolj ne-
moteno in da bo življenje Jeseničanov moteno v čim manjši 
meri,« so povedali na Občini Jesenice.

Povečan promet na območju občine

Ob zastojih na avtocesti se poveča tudi prometna 
obremenitev občinskih cest v jeseniški občini. / Foto: Nik 

Bertoncelj

Občina Jesenice vabi občane, ljubitelje cvetja, da se prijavijo 
k sodelovanju v akciji Najlepša cvetlična zasaditev v občini 
Jesenice v letu 2023. Predloge lahko pošljejo po elektronski 
pošti na naslov: metka.zalokar@jesenice.si najkasneje do 
31. avgusta 2023. Predlogu je treba priložiti tudi fotografijo 
cvetlične zasaditve.

Sodelovanje v akciji Najlepša cvetlična zasaditev

Predsednik in poveljnik Robert Presterel je priznanje 
prevzel v imenu Prostovoljnega gasilskega društva 
Jesenice. / Foto: Nik Bertoncelj
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Razstavni salon Dolik na Je-
senicah je po polletnem pre-
moru spet odprl vrata. Vzrok 
za nekajmesečno zaprtje je 
bila dotrajanost objekta, v 
priltičju katerega se nahaja 
salon in ki je v zasebni lasti. 
Občina Jesenice je vrsto let 
zagotavljala sredstva za 
vzdrževanje, člani likovnega 
kluba pa so vlagali velike na-
pore za zagotavljanje pogo-
jev za ustvarjanje in izvedbo 
razstav in drugih dogodkov. 
Po pogovorih z lastnikom 
objekta in Občino Jesenice 
pa so vendarle našli začasno 
rešitev. Po delni sanaciji in 
obnovi so razstavni salon po-
novno odprli in v juniju na 
ogled postavili pregledno 
skupinsko razstavo likovnih 
del članov Likovnega kluba 
Dolik.

S paleto različnih motivov, 
– pokrajina, gorska narava, 
tihožitja in portreti – se 

predstavlja 21 članov. 
Nasled njo likovno razstavo, 
na kateri se bo s svojimi 

deli predstavil član Dolika 
France Berce, bodo odprli 
21. julija ob 19. uri.

Potem ko je bil razstavni salon Dolik pol leta zaprt, je zdaj ponovno odprl vrata. Po delni sanaciji in 
obnovi so v njem odprli pregledno skupinsko razstavo likovnih del članov Dolika.

Salon Dolik spet odprl vrata

Janko Rabič

Četrtek, 22. junij, je bil re-
zerviran za odprtje fotograf-
ske razstave, ki jo je v sode-
lovanju z Gornjesavskim 
muzejem Jesenice pripravilo 
Fotografsko društvo Jeseni-
ce. Že 15. bienalna razstava 
Slovenske fotografinje se 
predstavijo 2023 je dokazala 
bogato prisotnost fotograf-
skega talenta v Sloveniji. 
Slovenske fotografinje so so-
delovale na natečaju s prosto 
izbiro tematike in s svojo 
kreativnostjo in nadarje-
nostjo navdušile. V Muzeju 
Kosova graščina so bile raz-
stavljene najvišje ocenjene 

fotografije med 79 sprejeti-
mi deli, sodelovalo pa je 61 
avtoric, ki so predstavile raz-
lične zvrsti fotografij, vključ-
no s pokrajinskimi, abstrak-

tnimi, arhitekturnimi, 
uličnimi in drugimi motivi.
Strokovna žirija, sestavljena 
iz fotografov Simona Kreja-
na, Tamina Petelinška in 

Andreja Tarfile, je najbolj-
šim avtoricam namenila pri-
znanja Fotografske zveze 
Slovenije (FZS). Zlato meda-
ljo je prejela Vanja Tajnšek 

iz Digitalnega foto kluba Ce-
lje, srebrno medaljo je osvo-
jila Samanta Krivec iz Roga-
ške Slatine, medtem ko je 
tretje, bronasto mesto pripa-

dlo Karolini Vugrinec iz To-
tifota, Amicus Luminis. Po-
leg tega je bilo podeljenih 
tudi pet diplom, med kateri-
mi je eno prejela tudi Go-
renjka Sandra Košnjek iz 
Foto kluba Tržič.

Najtežja je izbira 
fotografije
Z zlato medaljo nagrajena 
Vanja Tajnšek je pojasnila, 
da je eno najtežjih opravil 
pri natečajih izbira fotografi-
je. »Ko moraš med tisoč fo-
tografijami izbrati tiste, ki 
jih boš poslal v ocenjevanje, 
iščeš zgodbe in globlja spo-
ročila. Zmagovalna fotogra-

fija ima zame poseben po-
men in veseli me, da so 
njeno globino prepoznali 
tudi drugi,« je dejala in do-
dala, da izbira proste temati-
ke ni ravno olajševalna oko-
liščina, saj je precej lažje 
slediti neki tematiki, vendar 
ji z leti izkušenj tudi 'proste 
roke' ne predstavljajo težav.

Fotografinje predale 
močno sporočilo
Predsednik FZS Tomaž La-
nišek je nagovoril obiskoval-
ce dogodka in izrazil ponos 
FZS nad tovrstnimi razsta-
vami. Po njegovih besedah 
omogočajo fotografinjam, 

da pokažejo svojo vrhunsko 
kakovost in nadarjenost. La-
nišek je poudaril tudi veselje 
nad velikim številom novih 
avtoric, ki so sodelovale na 
natečaju, in dejstvo, da več 
kot polovica udeleženk pri-
haja iz društev in klubov 
FZS. To je po njegovem 
mnenju dokaz, da so Jeseni-
ce prostor, kjer močno tradi-
cijo bienalnih razstav negu-
je jo  in  nadal juje jo . 
»Fotografinje so predale res 
močno sporočilo in to je, da 
je slovenski fotografski pros-
tor zelo kakovosten in ima 
obetajočo prihodnost,« je še 
pojasnil.

Razstava in natečaj Slovenske fotografinje se predstavijo imata že zelo dolgo tradicijo, saj ju je Fotografsko društvo Jesenice prvič organiziralo že leta 
1995. Letošnja izvedba je bila že petnajsta po vrsti, fotografinje pa so s svojim delom znova osupnile.

Kreativa in kvaliteta fotografinj

Nika Toporiš

Vanja Tajnšek s svojo zmagovalno fotografijo, ki jo je poimenovala Oh, Boys  
/ Foto: Nik Bertoncelj

Na razstavi je bilo mogoče občudovati različne zvrsti fotografije, saj fotografinje niso bile 
omejene s specifično tematiko. / Foto: Nik Bertoncelj

S paleto različnih motivov – pokrajine, gorska narava, tihožitja in portreti – se predstavlja 
21 članov. / Foto: Nik Bertoncelj

»Ko moraš med tisoč fotografijami izbrati tiste, 
ki jih boš poslal v ocenjevanje, iščeš zgodbe in 
globlja sporočila. Zmagovalna fotografija ima 
zame poseben pomen in veseli me, da so njeno 
globino prepoznali tudi drugi.«

Za člani Pihalnega orkestra 
Jesenice - Kranjska Gora je 
polovica letošnjega leta, ki 
so jo zaznamovali resno delo 
na vajah, uspešni nastopi na 
prireditvah in samostojni 
koncerti. Posebno so ponos-
ni na velik dosežek na tek-
movanju slovenskih godb v 
Krškem. V drugi težavnostni 
kategoriji so bili edini pred-
stavniki Gorenjske in pod 
vodstvom dirigenta Dejana 

Rihtariča so za odigrane 
skladbe prejeli srebrno pla-
keto, le pol točke jim je 
zmanjkalo za zlato. To je še 
eno potrdilo kvalitetne rasti 
orkestra. V priprave za na-
stop na tekmovanju so vloži-
li več mesecev intenzivnih 
vaj. Nadaljevali so z obsežni-
mi pripravami na praznova-
nje velikega jubileja v letu 
2024, 150-letnice jeseniških 
godb. V juliju so si privoščili 
oddih, novi nastopi in kon-
certi jih čakajo v avgustu.

Godbeniki za pol točke 
ob zlato plaketo
Janko Rabič

Vsak poletni torek zvečer v Kolpernu poteka Torkova kinote-
ka z brezplačnimi projekcijami izbranih filmov. Obiskovalci 
so si lahko ogledali že tri filme, in sicer biografijo Angele 
Boškin Poti k ljudem, slovensko komično dramo Dedek gre 
na jug in slovenski mladinski film Sreča na vrvici. Na spore-
du pa bodo še: koprodukcijski triler Šivi, slovenska vojna 
drama Na svoji zemlji, italijanska komična drama Življenje 
je lepo, koprodukcijska komedija To morajo biti nebesa in 
slovenska drama Po isti poti se ne vračaj. Filme so izbrali 
gledalci s spletno anketo.

Torkova kinoteka
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Kako ste bili s klubom zado-
voljni z rednim delom v 3. 
Košarkarski članski ligi za-
hod?
Sezona ni bila slaba, saj je 
bila ekipa sestavljena s kar 
nekaj mladimi igralci. Za 
kaj boljšo uvrstitev (sedmi 
po rednem delu v 3. Sloven-
ski ligi in izpad v razigrava-
nju z ekipo Grosuplje, op. 
a.) je bilo preveč poškodb 
starejših, izkušenejših 
igralcev.

V razigravanju ste igrali z 
ekipo Grosuplje. V gosteh 
ste izgubili za 17 točk. Doma 
ste tesno izgubili. Kaj je 
zmanjkalo še za tretjo tek-
mo?
Na drugi tekmi z Grosu-
pljem na Jesenicah smo bili 
zelo blizu zmage. Žal nam 
je na koncu zmanjkalo 
moči, nekaj sreče. Treba je 
poudariti, da smo bili v za-
dnjih minutah na igrišču 
trije sedemnajstletniki. Vse-
eno mislim, da z borbeno-
stjo in znanjem nismo razo-

čarali. Ko je bilo jasno, da 
bo ekipa ostala v ligi, smo 
mladi dobili vedno več pri-
ložnosti in dokazali, da zna-
mo igrati košarko.

Kako ste zadovoljni s svoji-
mi igrami v članski ekipi?
S svojimi igrami moram 
biti zadovoljen, saj sem prvi 
del odigral na zelo visokem 
nivoju.

Ste dobili dovolj minut za 
dokazovanje?
Za igranje sem dobil veliko 
priložnosti in jih po moje 
zelo dobri izkoristil. »Minu-
taža« je bila dobra, saj sem 
povprečno na tekmo igral 
približno 30 minut.

Verjetno je težko igrati proti 
starejšim igralcem, po drugi 
strani pa dobiš veliko izku-
šenj?
Glavni problem je ta, da so 
starejši igralci fizično moč-
nejši. S starostjo pade hi-
trost in to hočem jaz izkori-
stiti. Z igranjem proti 
starejšim se dobi veliko iz-
kušenj, kar je dodaten plus. 
Z igranjem v 3. ligi sem v 
svoji dosedanji košarkarski 
karieri najbolj napredoval.

Koliko se vam zdi težka 3. 
liga?

Tretja liga ni najlažja, saj v 
njej igra veliko igralcev, ki 
zaključujejo svojo igralsko 
kariero, a v preteklosti so 
igrali tudi že v 1. Slovenski 

ligi. Tem igralcem znanja in 
izkušenj ne manjka.

Vam je to, da je trener član-
ske ekipe vaš oče, predsta-
vljalo problem?
Da je oče trener v ekipi, v ka-
teri igram, je prednost in 
tudi slabost. Prednost je za-
gotovo ta, da se o tekmi lah-
ko pogovoriva tudi doma. 
Slabost je ta, da se v nekate-
rih stvareh ne strinjava in se 
skregava in doma potem ne 
govoriva.

Kar se tiče tem doma, košar-
ka verjetno prevladuje?

Košarkarske teme pri nas 
doma prevladujejo. Z oče-
tom veliko gledava tekme 
Evro lige in tudi tekme ABA 
lige. Gledanje tekem NBA ni 
dovoljeno. (smeh)

Zakaj?
V ligi NBA se ne igra dobra 
obramba.

Ste igrali samo za člansko 
jeseniško ekipo?
Igral sem tudi za mladince in 
kadete, tako da je bila sezona 
kar naporna. Upoštevati je 
treba pravilo, da čez konec te-
dna lahko odigraš le dve tek-

mi. Tako sem v soboto igral 
za člane, v nedeljo za mladin-
ce in med tednom za kadete.

Kako usklajujete šolo in ko-
šarko?
Na Jesenicah obiskujem 
šolo za strojnega tehnika. 
Na šoli mi gredo zelo na 
roko, za kar sem jim zelo 
hvaležen. Se mi prilagajajo, 
zato se lahko maksimalno 
posvetim košarki.

Kdaj ste začeli trenirati ko-
šarko?
S košarko sem začel pri še-
stih letih. Pred tem sem pri-
bližno eno leto treniral ho-
kej, a me je bolj vleklo v 
košarko.

Na katerih mestih ste največ 
igrali?
Največ igram na krilnem po-
ložaju. V zadnjem obdobju 
sem igral na mestu organi-
zatorja in ta pozicija mi je 
čedalje bolj všeč.

Ste igrali za katero sloven-
sko selekcijo?
V lanski sezoni sem bil po-
klican v reprezentančno se-
lekcijo U16. Opravil sem pri-
prave in igral na tekmi s 
Srbijo. Dosegel sem 7 točk 
in bil s svojo igro zadovo-
ljen. Za prvenstvo žal nisem 
bil izbran. Pred kratkim sem 
se vrnil s priprav selekcije 
U18. Igralci so bili po večini 
leto dni starejši od mene, a 
sem se v reprezentanci zelo 
dobro počutil. Priprave, tra-
jale so tri tedne, smo imeli v 
Novi Gorici in v Laškem. 
Odigral sem dve tekmi proti 
Poljski. Za prvenstvo sem 

odpadel, kar me ni razočara-
lo. Imel sem odličen trening 
in spet dobil nove izkušnje.

Vse skupaj malce drugače 
kot v klubu?
Je drugače. Predvsem se ve-
liko dela na taktiki.

Kje vidite svoje prednosti in 
kje slabosti?
Prednost je zagotovo ta, da s 
svojo višino 201 cm lahko 
igram na nižjih pozicijah. 
Slabost je zagotovo ta, da mi 
manjka fizična moč, in na 
tem moram delati.

V naslednji sezoni vas čaka 
velik korak naprej, saj se se-
lite v Cedevito Olimpijo?
Prestop v Cedevito Olimpijo 
zame predstavlja velik korak 
naprej. Ne samo košarkar-
sko, ampak tudi življenjsko. 
Živel bom v Ljubljani in šolo 
delal na daljavo. Verjamem, 
da pri Cedeviti Olimpiji lah-
ko dobro napredujem in od 
tam naredim nov korak na-
prej v košarki.

Že veste, za katero selekcijo 
Olimpije boste igrali?
Igral bom za mladince, za 
drugo člansko ekipo v 3. Slo-
venski ligi in tudi za kadete.

Enkrat si zagotovo želite 
igrati košarko v tujini. Če bi 
lahko izbirali, v katero drža-
vo vas vleče?
Želel bi si igrati v Španiji, 
saj tam zelo dobro delajo z 
mladimi igralci. Druga izbi-
ra bi bila Nemčija. V prvi vr-
sti pa je zagotovo cilj, da ka-
mor bi prišel, da bi igral, in 
ne obsedel na klopi.

Jeseničan, 17-letni Martin Tonejc je v minuli sezoni igral za tri selekcije Košarkarskega kluba Jesenice: za člane, mladince in kadete.

Tudi do tri tekme tedensko

Martin Tonejc / Foto: Matjaž Klemenc

Matjaž Klemenc

»Košarko sem začel igrati pri šestih letih. Pred 
tem sem približno eno leto treniral hokej, a me 
je bolj vleklo v košarko. Največ igram na 
krilnem položaju. V zadnjem obdobju sem igral 
na mestu organizatorja in ta pozicija mi je 
vedno bolj všeč.«

Še dober mesec je do začet-
ka Alpske lige, v kateri lovo-
riko branijo hokejisti HDD 
SIJ Acroni Jesenice. Po ne-
kaj negotovosti, ali bodo Je-
seničani sploh branili na-
slov, je iz Podmežakle le 
prišel pozitiven odgovor. 
Kdo bo prvo ime na trener-
ski klopi, je znano. Ekipo bo 
še naprej vodil Gaber Glavič.
»Vesel sem, da bom lahko v 
domačem okolju nadaljeval 
delo, ki me najbolj veseli. 
Želim si, da bi bila ekipa 
čim bolj podobna lanski, da 
bi ohranili dober karakter in 

zmagovalni duh. V takšnem 
okolju in s takšnimi fanti mi 
bo v ponos sedeti na klopi 
železarjev tudi v naslednji 
sezoni!« je povedal Glavič.

Znano je, da v trenerskem 
timu ne bo več trenerja vra-
tarjev Aleksandra Petrova, ki 
je odlično opravljal svoje 
delo. Veliko je še neznank 
okrog igralskega kadra. Eki-
po so že zapustili Nik Širov-

nik, Jaša Jenko, Mark Sojer, 
Ožbej Rep, Rudolfs Polcs, 
Joonas Larinmää, Niki 
Blomberg in Antti Karjalain-
en. Antii Karjalainen je bil 

najboljši vratar lige in eden 
boljših tujcev v zadnjem de-
setletju na Jesenicah, zato ga 
bo težko nadomestiti. Nekaj 
igralcev je že podpisalo po-
godbe, več o igralskem ka-
dru pa bomo pisali v avgu-

stovski številki. Dokončna 
podoba mora biti čim prej 
znana, saj Jeseničani prvič 
stopijo na led v začetku av-
gusta. Liga se začne 16. sep-
tembra, takoj z derbijem, saj 
na Jesenicah gostuje drugi 
slovenski predstavnik v Alp-
ski ligi – Celje. V ligi bo na-
stopilo 16 ekip. Poleg ome-
njenih slovenskih ekip je 
sedem ekip iz Avstrije (Bre-
genzerwald, Kitbühel, KAC 
2, Lustenau, Salzburg, Linz 
2, Zel lam See) in sedem iz 
Italije (Gardena, Merano, 
Ubnterland, Rittner, Fassa, 
Vipiteno, Cortina). Redni 
del se konča 5. januarja.

Ekipo HDD SIJ Acroni Jesenice bo še naprej vodil Gaber Glavič. Veliko neznank je še okrog igralskega 
kadra, a dokončna podoba mora biti čim prej znana, saj Jeseničani po tradiciji prvič stopijo na led v 
začetku avgusta.

Matjaž Klemenc

Vse karte med igralci še 
niso razdeljene

Šport na kratko

V drugem kolu že derbi
Nogometaši kluba SIJ Acroni Jesenice so se prebili skozi 
gorenjsko ligo s 17 zmagami, brez poraza in petimi neodlo-
čenimi rezultati. Napredovanje v 3. slovensko ligo – zahod 
je bilo več kot zasluženo. Poleg Jeseničanov bodo v ligi igra-
li še Kočevje, Adria, Eltron Šenčur, Eksist Žiri, Fama Vipava, 
Svoboda Ljubljana, Slovan, Roltek Dob, Šobec Lesce, Vrhni-
ka, Škofja Loka in Brdo Dobrova. Liga se začne 12. avgusta. 
Jeseniški nogometaši na uvodni tekmi gostujejo pri ekipi 
Roltek Dob. Teden dni kasneje bodo igrali prvo tekmo doma 
z ekipo Šobec Lesce.

Liga se začne 16. septembra, takoj z derbijem, 
saj na Jesenicah gostuje drugi slovenski 
predstavnik v Alpski ligi – Celje.
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Klopi živijo predvsem v goz-
dni podrasti, v grmovju vla-
žnih mešanih gozdov, v travi 
in celo na vrtu. Na svetu 
obstaja več kot osemsto vrst 
klopov.
Bolezni, ki jih prenašajo klo-
pi, so lymska borelioza in er-
lihioza, ki ju zdravimo z an-
t ibiot iki ,  ter  klopni 
meningoencefalitis, pri kate-
rem je edina zaščita ceplje-
nje.
Klopi, okuženi z borelijo in 
virusnim klopnim meningo-
encefalitisom, so razširjeni 
po vsej Sloveniji, največ pa 
jih je na Gorenjskem in v 
ljubljanski regiji.
Ugriz klopa lahko prepreči-
mo s tem, da na sprehodih v 
naravi nosimo dolge hlače in 
dolge rokave. Oblačila naj 
bodo svetlih barv, da klopa 
lažje opazimo.
Uporabljamo repelente – na-
mažemo kožo in poškropi-
mo oblačila.
Po vrnitvi iz narave na-
tančno pregledamo telo in 
se oprhamo.

Kako pa odstranimo 
klopa
Klopa primemo s pinceto 
čim bližje koži in ga z ena-
komernim gibom povleče-
mo navzgor. Pomembno je, 

da ga primemo za glavico in 
ne telo. Stisk telesa lahko 
namreč pospeši izločanje sli-
ne v kožo. Po odstranitvi klo-
pa kožo očistimo z vodo in 
milom ali alkoholnim robč-
kom. Če deli klopa ostanejo 
v koži, skušamo odstraniti 
tudi te. Če nam ne uspe, bo 
ta del klopa sčasoma izpadel 
sam od sebe.
Klopa ne vrtimo! Klopa ne 
mažemo z raznimi olji! Od-
stranitev klopa ni razlog za 
obisk dežurne ambulante!
Po ugrizu klopa se lahko lo-
kalno na mestu pojavita bla-
ga rdečina in oteklina, ki 
običajno izgineta v nekaj 
dneh. V primeru srbečice si 
v lekarni kupimo mazilo oz. 
gel za lajšanje srbečice in ur-
tikarije.

V primeru okužbe pa se zna-
ki pojavijo od sedem do de-
set dni po ugrizu klopa. Po-
zorni bodimo na pojav 
izpuščaja, slabega počutja, 
glavobola, povišane telesne 
temperature. V tem primeru 
se obrnemo na svojega oseb-
nega zdravnika.

Urška Sedlar,  
dipl. med. sestra,  
ZD Jesenice

Ker se v jeseniški bolnišnici 
že dalj časa srečujejo s po-
manjkanjem kadra, zlasti 
medicinskih sester, so jih 
začeli iskati tudi v tujini. 
Tako so se nedavno predsta-
vili na zaposlitvenem sejmu 
v Skopju.
»Zadnjih nekaj let imamo 
stalno odprtih okrog petde-
set razpisov za zaposlitev 
tako srednjih kot diplomira-
nih medicinskih sester, ven-
dar je odziv nanje žal slab. 
Kadra v zdravstveni negi pri-
manjkuje po celotni državi, 
smo pa bolnišnice zaradi na-
rave dela kadrovsko še neko-
liko bolj podhranjene. In to 
je razlog, da iščemo sodelav-
ce tudi zunaj naših meja,« je 
povedala Nada Macura Vi-
šić, glavna medicinska se-
stra urgentnega centra v 
Splošni bolnišnici Jesenice, 
po vrnitvi z zaposlitvenega 
sejma v Skopju, kjer je bilo 
med iskalci zaposlitve kar 
nekaj zanimanja za prihod v 
Slovenijo.
»Za zaposlitev so se zanima-
le predvsem srednje medi-
cinske sestre, zdravniki in fi-
z i o t e r a p e v t i .  N e k a j 

zanimanja je bilo tudi za za-
poslitev v službi za informa-
tiko,« je povedala Nada Ma-
cura Višić.

Postopki so dolgotrajni
V bolnišnici se sicer zaveda-
jo, da so sami postopki, da 
tujci pridobijo vsa dovoljenja 
in začnejo delati, dolgotraj-
ni, trajajo vsaj šest mesecev. 

Veliki oviri sta tudi jezik in 
pomanjkanje ustreznih na-
stanitev.
Kljub temu jim je doslej us-
pelo zaposliti nekaj sodelav-
cev, ki so prišli iz drugih 
držav. »Vsi zaposleni se tru-
dimo, da bi se novi sodelavci 
počutili čim bolj sprejete, da 
bi bili zadovoljni in da bi 
karseda hitro usvojili potreb-

na znanja in pridobili izku-
šnje. Nivo znanja je namreč 
drugačen, prisotne so tudi 
komunikacijske ovire, pred-
vsem pri strokovni termino-
logiji,« je povedala Nada Ma-
cura Višić.

Sicer pa nov kader ves čas iš-
čejo tudi v Sloveniji, poklice 
zdravstvene nege predsta-
vljajo po šolah, na sejmih, 
ponujajo kadrovske štipen-
dije, možnost dodatnega izo-
braževanja ...

Splošna bolnišnica Jesenice se je predstavila na zaposlitvenem sejmu v Skopju. Zanimanja med 
makedonskimi medicinskimi sestrami, zdravniki in fizioterapevti je bilo kar precej.

Po medicinske sestre 
tudi v Skopje

Urška Peternel

Kako pravilno 
odstranimo klopa

Jeseniška bolnišnica se je predstavljala na zaposlitvenem 
sejmu v Skopju. / Foto: arhiv bolnišnice

Zapiramo poslovalnico Dom & tekstil  
na Cesti maršala Tita 45 na Jesenicah.

POPUSTI ZA VSE IZDELKE.
Znižane cene so označene na artiklih.

Delovni čas: 
• vsak dan od 9. do 17. ure
• v soboto od 9. do 12. ure
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Klopa ne vrtimo! 
Klopa ne mažemo z 
raznimi olji! 
Odstranitev klopa ni 
razlog za obisk 
dežurne ambulante!

»Za zaposlitev so se 
zanimale predvsem 
srednje medicinske 
sestre, zdravniki in 
fizioterapevti. Nekaj 
zanimanja je bilo tudi 
za zaposlitev v službi 
za informatiko.«

Dobrodelnim društvom s pomembnim poslanstvom nudenja različne pomoči v občini Jesenice se je 
pridružilo novo.

Pomembno poslanstvo 
Društva Lepa si

Društvo Lepa si je bilo usta-
novljeno z glavnim ciljem 
omogočiti osebam s posebni-
mi potrebami enakovredno 
vključevanje v družbo, večjo 
samostojnost in nudenje ra-
znovrstne pomoči. Pomemb-
na pridobitev za uresničeva-
nje ambiciozno zastavljenega 
programa so novi prostori na 
Ulici Cirila Tavčarja 3b na Je-
senicah, kjer izvajajo različ-
ne aktivnosti, delavnice ali 
zgolj prijetna srečanja, ki 
tem osebam vedno veliko po-
menijo. Med pomembnimi 
nalogami so pridobivanje no-
vih znanj in veščin ter ohra-
njanje že pridobljenih, veča-
nje samostojnosti, socialna 
in delovna integracija, reše-
vanje osebnih stisk, informi-
ranje glede pravic invalidov 
in zmanjševanje diskrimina-
cije. V septembru bodo v 
okviru društva izvedli projekt 
Vsi mladi, zdravi, enaki, ki 

ga bo sofinancirala Občina 
Jesenice. Potekal bo v dveh 
sklopih. V prvem bo teore-
tični del z vodenim intervju-
jem in pogovorni večer z 
osebnim asistentom in star-
šem invalidnega otroka ter 
vodena okrogla miza z gosti. 

Drugi, praktični del bo vklju-
čeval različne dvoranske 
športe v telovadnici, vaje v 
fitnesu ter rekreacijsko-špor-
tne aktivnosti na prostem s 
prilagoditvami za osebe s 
posebnimi potrebami. Za iz-
vedbo programa skrbi 15 

prostovoljcev, pridobiti želi-
jo nove in povečati število 
članov. V prostorih zbirajo 
tudi odpadni papir in kartu-
še. Vse informacije o dru-
štvu so na voljo na telefon-
skih številkah 040 616 379 
ali 041 603 305.

Člani društva Lepa si v novih prostorih / Foto: arhiv društva

Janko Rabič

V galeriji Fotografskega društva Jesenice v avli jeseniškega 
gledališča je še do 25. julija na ogled fotografska razstava 
Urške Vidmar z naslovom Gran Canaria. Je mlajša članica, 
ki se je v društvo vključila leta 2019, prvo samostojno razsta-
vo je pripravila leta 2022. Za fotografijo je doslej prejela več 
nagrad, tudi na mednarodnih natečajih. Najraje fotografira 
pokrajino, tokrat pa je pripravila izbor fotografij otoka Gran 
Canaria. V objektiv je ujela urejena naselja s pisanimi proče-
lji hiš in drobne naravne detajle, kot so kamen, trava, pešče-
na sipina in naključni obiskovalec plaže.

Fotografska razstava Gran Canaria
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Občina Jesenice je začela 
priprave na velik in pomem-
ben dogodek. V letu 2024 bo 
namreč minilo okroglih tri-
deset let, odkar Jesenice so-
delujejo z mestom Nagold v 
Nemčiji. Prve stike so nave-
zali člani Fotografskega 

društva Jesenice, leta 1994 
pa sta občini podpisali listi-
no o pobratenju. Od takrat 
naprej se skorajda vsako leto 
vrstijo izmenjave obiskov 

različnih kulturnih skupin, 
godbenikov, učencev glasbe-
nih šol, širijo se vezi na po-

dročju izobraževanja, stike 
so navezali predstavniki go-
spodarstva.

Veliko čast so v Nagoldu Je-
seničanom izkazali ob 
25-letnici pobratenja pred 
štirimi leti, ko so enega od 
tamkajšnjih predelov mesta 
poimenovali Trg Jesenice. 
Ob okroglem jubileju pri-
hodnje leto so gostitelji več-
jega obsega spet Jeseničani. 
Na prvem junijskem prip-
ravljalnem sestanku so ob-
likovali in sprejeli program 
prireditev in srečanj. Dru-
ženje bo potekalo od 13. do 
16. junija prihodnje leto in 
bo sovpadalo s 150-letnim 
jubilejem Pihalnega orke-
stra Jesenice - Kranjska 
Gora. Med drugim bodo 
pripravili slavnostno akade-
mijo v čast okrogle obletni-
ce pobratenja, ob tej prilož-
nosti bodo na Plavžu novi 
trg poimenovali po mestu 
Nagold.

Priprave na jubilejno 
srečanje z Nagoldom

Janko Rabič

Tjaša Žnidar je tista navduše-
na rekreativka iz Lipc, ki ima 
v zadnjih letih za seboj že kar 
nekaj posebnih ultra izzivov. 
Tako je denimo v enem dne-
vu pretekla jeseniško občino 
po njenih mejah, v petih 
dneh prehodila pohodniško 
pot Juliana Trail, v sedmih 
dneh opravila krožno poho-
dno pot po slovenskih gorah, 
v štirih dneh prekolesarila vsa 
slovenska zgodovinska mes-
ta ... Letos pa je v ekipi še šti-
rih rekreativnih kolesarjev v 
petih dneh prekolesarila pot z 
Jesenic do Rima. V ekipi je 
bila še ena Jeseničanka, in si-
cer Tanja Rode s Hrušice, si-
cer pa so kolesarili še Katja 
Hočevar iz Ljubljane, Jan Li-
povšek iz Kamnika in Tanja 

Kompan iz Besnice. Podvig 
so poimenovali From home 
to Rome ali Od doma do 
Rima.
Startali so na sobotno jutro 
na Jesenicah, že prvi dan pa 
jih je čakala najdaljša etapa, 
240 kilometrov poti do 
Mester. Kot je povedala Tja-
ša, so kolesarili večinoma po 
kolesarskih stezah, ker so na 
cilj prispeli v pričakovanem 
času, pa so se lahko odpravi-
li še na ogled Benetk.
Naslednji dan jih je čakala 
180 kilometrov dolga etapa 
do Ravenne in Cervie. »Še 
ena hitra ravninska etapa, ki 
pa smo jo zaradi menjav 
predrtih zračnic morali mal-
ce prilagoditi. Šli smo po za-
nimivi poti čez laguno (Be-
netke–Lido–Pellestrina) z 
dvema kratkima vmesnima 

vožnjama s trajektom. Do 
večera nam je uspelo priti do 
Cervie, najti ugodno nasta-
nitev in skočiti v morje.«
Tretji dan so najprej nadok-
nadili izpuščene kilometre 

prejšnjega dne in kolesarili 
do San Marina, zatem pa po 
slikoviti poti do cilja v 
Gubbiu. Števci so jim ta dan 
pokazali 188 kilometrov in 
več kot tri tisoč višinskih 
metrov.
Četrti dan jih je čakala še 
ena intenzivna etapa 
Gubbio–Asissi–Spoleto–

Terni–Tarano, dolga 180 ki-
lometrov, premagali pa so 
tudi 2864 višinskih metrov, 
torej prav višino Triglava. 
»Etapa se je zaključila s 
sončnim zahodom, baze-
nom in džakuzijem na 
kmečkem turizmu med gri-
či Umbrije. Deležni smo bili 
tudi pešvložka skozi gozd, 
kakor so svetovale pametne 
aplikacije ...«
In že je bil tudi peti, zadnji 
dan in »razvoz««, kot ga je 
opisala Tjaša, do cilja v 
Rimu. Zadnjih 72 kilome-
trov so sicer morali kolesari-
ti po zoprnih prometnih ce-
stah, ampak prav veliko 
kolesarjem bolj naklonjene 
izbire niti ni bilo, je dodala 
Tjaša. Sredi dneva so že 
prispeli pred znameniti rim-
ski kolosej, kjer so nazdravi-
li uspešnemu popotovanju, 
v večernem pohodu skozi 
mesto pa jim je uspelo ogle-
dati si še večino glavnih zna-
menitosti.
»Naslednji dan smo naredili 
še krog s kolesom po mestu 
in se s popoldanskim vla-
kom odpeljali proti domu ... 
Vsak posamezni dan smo 
dodobra izkoristili. Dobro 
smo se ujeli med seboj in 
kljub dolgim dnevom na ko-
lesu bi potovanje bolj kot na-
porno označili kot zelo in-
tenzivno doživeto,« je še 
dejala Tjaša in dodala, da se 
v petih dneh da priti marsi-
kam, tudi s kolesom od 
doma do Rima ...

Navdušeni rekreativki iz jeseniške občine Tjaša Žnidar in Tanja Rode sta bili v ekipi petih kolesarjev, ki so se s kolesi podali z Jesenic do Rima. V petih 
dneh so prekolesarili 863 kilometrov.

S kolesi z Jesenic do Rima

Urška Peternel

Prekolesarili so 863 kilometrov, premagali 8000 višinskih 
metrov. / Foto: osebni arhiv

Na cilju pred rimskim kolosejem / Foto: osebni arhiv

JESENICE • LESCE
OKULISTIČNA AMBULANTA BERCE

LESCE, Železniška cesta 7, tel: 04 531 89 34
JESENICE, Tavčarjeva 6, tel: 04 586 24 16

BREZPLAČNI PREGLEDI VIDA
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Potovali so s cestnimi 
kolesi, vso najbolj 
nujno prtljago pa so 
imeli s seboj v torbah.

V čast okrogle 
obletnice pobratenja 
bodo na Plavžu novi 
trg poimenovali po 
mestu Nagold.

Delegacija prijateljev iz Nagolda je Jesenice nazadnje 
obiskala aprila letos. Na fotografiji sta župana Peter 
Bohinec in Jürgen Großmann. / Foto: Foto Vidmar (arhiv)

Začele so se priprave na praznovanje tridesetletnice sodelovanja z mestom Nagold, ki bo potekalo 
prihodnje leto na Jesenicah.

Zavod za šport Jesenice letos že deseto leto zapored orga-
nizira zelo priljubljeno akcijo Osvajalec Španovega vrha 
2023. Na vrhu izletniške točke Španov vrh je postavljena 
vpisna knjiga, kamor se pohodniki vpisujejo celo leto, na 
nočnem pohodu ob prvi polni luni v novem letu pa nato 
organizatorji akcije vsako leto podelijo priznanja pohodni-
kom, ki se na vrh povzpnejo vsaj dvajsetkrat. Tudi letos se 
vpisna knjiga hitro polni, pohodniki so do konca junija sku-
paj opravili že 2573 vzponov, kar pomeni v povprečju 14 
dnevno. Enega izmed kriterijev za priznanje, torej vsaj dvaj-
set vzponov, je osvojilo že 33 pohodnikov. Najbolj zagnani 
pohodnik, ki je ta čas na prvem mestu po številu vpisov v 
vpisno knjigo, je Aljoša Markež, ki je do konca junija nanizal 
že 164 vzponov. Kot so ob tem povedali na Zavodu za šport 
Jesenice, so na nekaterih delih poti v soglasju z lastniki pos-
tavili ograje, saj želijo, da se pohodniki držijo urejenih poti 
in ne hodijo po bližnjicah.

Osvajalci Španovega vrha nabirajo vzpone
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Tudi na Gimnaziji Jesenice 
so prejšnji ponedeljek vsem 
dijakom, ki so uspešno opra-
vili maturo, razdelili spriče-
vala. Razredniki in ravnatelj 
Aljoša Erman so jim čestita-
li in jim zaželeli sproščen 
veliko uspehov na nadaljnji 
življenjski in študijski poti.
Z rezultati letošnje mature 
so zelo zadovoljni. Od sku-
paj 60 dijakov je v prvem 
roku ni opravil le eden, kar 
pomeni, da je bila generacija 
tokrat 96,8-odstotno uspe-
šna. Eden od dijakov mora 
tako v jesenskem roku opra-

viti še dva izpita, drugi pa 
enega, h kateremu v spomla-
danskem roku zaradi bolez-
ni ni pristopil, je povedal 
ravnatelj Aljoša Erman.
Posebno zadovoljni so na gi-
mnaziji, ker imajo tudi letos 
visok odstotek zlatih matu-
rantov, kar pet. To so: Jakob 
Burja, Jan Čelesnik, Kaja Ka-
lan, Matej Kos in Mija Ši-
mnic. »Rezultati so podobni 
kot v prejšnjih letih, kar po-
meni, da Gimnazija Jeseni-
ce še naprej vzdržuje visok 
nivo. Z deležem zlatih matu-
rantov smo precej nad slo-
venskim povprečjem, običaj-
no smo nad povprečjem tudi 

pri povprečnem številu točk 
– letošnje je 21,3.«
Kot pravi ravnatelj, je eden 
od razlogov za tako dober 
uspeh tudi dejstvo, da je ve-
čina učiteljev na Gimnaziji 
Jesenice zelo izkušena. 
»Zelo pomembno je, da 

vzdržujejo visok nivo zna-
nja; zavedam se, da imamo 
morda prav zato malo manj-
ši vpis, pa vendar je prav, da 
je tako.«
Za prihajajoče šolsko leto 
imajo sicer vpisanih za štiri 
razrede dijakov prvih letni-

kov. »Potem ko nam je zad-
njih nekaj let vpis upadal, je 
letos večji, tako da bomo 
spet imeli tri splošne in en 
športni oddelek prvih letni-
kov. Vpisanih je namreč 
okoli devetdeset dijakov, kar 
je deset več kot v preteklih 
letih. Zadovoljen sem, da 
bomo imeli oddelke, v kate-
rih bo manj dijakov kot do 
sedaj, ko jih je v razredih se-
delo tudi po več kot trideset. 
Na ta način je delo bolj kvali-
tetno.«

Kot je še povedal, za zdaj z 
zagotavljanjem učiteljskega 
kadra nimajo težav.
»Iščemo sicer profesorja in-
formatike in profesorja psi-
hologije, a pričakujem, da 
bomo dobili primerne učite-
lje. Bo pa nekaj več težav za-
gotovo v prihodnjih letih; 
kot sem omenil, so v našem 
kolektivu številni starejši in 
izkušeni učitelji, med kateri-
mi se jih bo v prihodnjih pe-
tih letih kar nekaj upokoji-
lo.«

Marjana Ahačič

Zlati maturanti: Jakob Burja, Jan Čelesnik, Matej Kos, Kaja Kalan in Mija Šimnic, ob njih razredniki in ravnatelj  
/ Foto: Gorazd Kavčič

V Banketni dvorani v Kol-
pernu je potekala slavnostna 
podelitev maturitetnih spri-
čeval in spričeval zaključnih 
izpitov dijakov Srednje šole 
Jesenice.
Kot je povedala ravnateljica 
šole Monika Lotrič, so dijaki 
tudi letos zelo uspešno 
zaključili srednješolsko izo-
braževanje. Izjemen uspeh 
na poklicni maturi je doseg-
lo pet dijakinj. Diamantni 
maturantki na predšolski 
vzgoji sta Katarina Brelih in 
Klara Bukovšek, ki sta do-
segli vse točke. Zlate matu-
rantke poklicne mature pa 
so Martina Resman in Ale-
ksandra Žerjav, smer pred-
šolska vzgoja, ter Katjuša 
Polajnar, smer zdravstvena 
nega.
Izjemen uspeh na zaključ-
nem izpitu so dosegli Žan 
Žnidar na smeri mehatronik 
operater ter Luka Ivanov in 
Erik Pristov na smeri po-

močnik v tehnoloških proce-
sih.
V imenu župana Občine Je-
senice Petra Bohinca je dija-

ke pozdravila Vera Djurić 
Drozdek, direktorica občin-
ske uprave. Vsem, ki so se 
odločili za nadaljevanje izo-

braževanja, je zaželela veliko 
uspehov pri šolanju, tistim, 
ki se bodo zaposlili, pa us-
pešno poklicno pot.

Urška Peternel

Na Osnovni šoli Koroška 
Bela so se razveselil nagra-
de, ki jo je prejela sedmošol-
ka Edvina Abdić za zmago 
na kreativno-dobrodelnem 
natečaju Rišem/pišem za 
prijatelja. Na njem je sodelo-
valo več kot 4100 učencev 
slovenskih šol.
Pod mentorstvom profesori-
ce likovnega pouka Katje 
Operčkal je Edvina ustvarila 
likovni izdelek, ki se je uvr-
stil med šest tistih, ki bodo 

namenjeni za potisk platnic 
šolskih zvezkov, izkupiček 
od prodaje pa bodo organi-
zatorji podarili šolskim skla-
dom sodelujočih osnovnih 
šol, zmagovalcem natečaja 
in dobrodelni organizaciji 
Zveza prijateljev mladine 
Slovenije. Edvina je v nagra-
do prejela bon, vsi njeni so-
šolci pa zvezek s potiskom 
njenega izdelka. Šola pa bo z 
nagrado kupila likovni mate-
rial, da bodo lahko učenci še 
naprej ustvarjalni, je poveda-
la Katja Operčkal.

Urška Peternel

Nagrada Edvini

Dve dijakinji Srednje šole Jesenice sta na poklicni maturi dosegli vse možne točke. To sta Katarina 
Brelih in Klara Bukovšek, obe na predšolski vzgoji. Tri dijakinje so postale zlate maturantke.

Dve diamantni maturantki 
poklicne mature

Na Gimnaziji Jesenice je že v spomladanskem roku velika večina dijakov uspešno opravila maturo. Ponosni so na kar pet zlatih maturantov in visoko 
povprečno število točk, ki so jih dosegli maturanti. Ravnatelj Aljoša Erman je vsem razdelil spričevala, najboljšim pa tudi priznanja Gimnazije Jesenice.

Zadovoljni z uspehom na maturi

Diamantne in zlate maturantke poklicne mature na Srednji šoli Jesenice  
/ Foto: arhiv Občine Jesenice

Učenka Edvina Abdić je prejela nagrado za zmago na 
kreativno-dobrodelnem natečaju RišemI pišem za prijatelja. 
/ Foto: arhiv šole

»Z deležem zlatih maturantov smo precej nad 
slovenskim povprečjem, kot običajno smo nad 
povprečjem tudi pri povprečnem številu točk – 
letošnje je 21,3.«

Dijakom je čestital ravnatelj Aljoša Erman, ki je zlatim 
maturantom izročil tudi posebna priznanja, srebrni znak 
Gimnazije Jesenice. / Foto: Gorazd Kavčič
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Vsa leta ste bili odlični, pa 
ste pričakovali tudi tako do-
ber rezultat na maturi?
Upala sem na dober rezul-
tat, kljub temu pa takega 
uspeha nisem pričakovala. 
Res je, vsa leta v srednji šoli 
sem bila odlična. Doma se 
nisem veliko učila, saj sem 
snov utrjevala skupaj s so-
šolci in sošolkami. Zaradi 
dobrih ocen so me večkrat 
prosili za pomoč pri doda-
tni razlagi. Z veseljem sem 
jim pomagala, saj sem ve-
dela, da se s tem tudi sama 
veliko naučim.

Zakaj ste se sploh odločili za 
predšolsko vzgojo na Sred-
nji šoli Jesenice?
V devetem razredu nisem 
vedela, kaj bi bila rada po 
poklicu. Vedela sem, da ne 
bi obiskovala gimnazije. Od-
ločala sem se med dvema 

srednjima šolama in na kon-
cu sem se odločila za pred-
šolsko vzgojo. Od nekdaj 
sem želela otroke naučiti 
čim več različnih stvari in se 
z njimi zabavati. Rada de-
lam z njimi, ker so iskreni, 
imajo bujno domišljijo in 
zlasti ker jih osrečijo majhne 
stvari.

Kateri predmeti so vam bili 
najljubši?
Najljubši so mi bili strokov-
ni predmeti, saj smo se po-
leg teorije učili tudi stvari, ki 
so pomembne za življenje. 
Prav tako sem na praktič-
nem usposabljanju pridobi-

la veliko izkušenj in se nau-
čila ogromno novih stvari. V 
vsakem letniku sem se naj-
bolj veselila prav tega.

Kako gledate na srednješol-
ska leta in šolo, ki ste jo obi-
skovali?

V spominu mi je ostalo veli-
ko dobrih trenutkov. Poleg 
vseh znanj, ki sem jih prido-
bila od profesorjev, si bom 
najbolj zapomnila številne 
dodatne dejavnosti, ki mi jih 
je šola ponudila. Najbolj za-
nimiva izkušnja je bila zago-
tovo tritedensko praktično 
usposabljanje v vrtcu na 
Portugalskem. Tam sem vi-
dela drugačen način dela v 
vrtcu in ga lahko primerjala 
s slovenskim načinom vzgo-
je in izobraževanja.

Verjetno ste se odločili za 
nadaljevanje študija?
Tako je. Izobraževanje bom 
nadaljevala na Univerzi v 
Ljubljani na Pedagoški fa-
kulteti, smer predšolska 
vzgoja. Ravno zaradi vpisa 
na fakulteto, kjer je navadno 
omejitev vpisa, sem se še 
bolj razveselila uspeha na 
maturi.

Kje se vidite čez, denimo, 
deset let? Si želite ustvariti 
družino, se posvečati bolj 
karieri?
Moj cilj je najprej postati di-
plomirana vzgojiteljica pred-
šolskih otrok, izobraževanje 
pa želim nadaljevati v smer 

magisterija inkluzivne peda-
gogike. Poleg izobraževanja 
pa želim ohranjati prijatelj-
stva, postati skavtska vodite-
ljica, se osamosvojiti in si 
ustvariti družino. V nasled-
njih letih bi rada še naprej 
uživala v lepih gorskih razgle-
dih, pohodništvu in glasbi.

Želite ostati na Jesenicah ali 
vas mika Ljubljana, mogoče 
celo tujina?
V naslednjih letih se zaradi 
študija veselim življenja v Lju-
bljani. Ob koncih tedna in po 
končanem izobraževanju pa 
se bom vračala na Jesenice.

Niste uspešni le v šoli, tem-
več ste dejavni tudi na dru-
gih področjih, kajne? Igrate 
na citre, ste pri skavtih …
Poleg šole sem obiskovala 
tudi glasbeno šolo. V dru-
gem razredu osnovne šole 
sem začela igrati citre, po 
šestih letih sem zaključila 
nižjo glasbeno šolo. Po koča-
ni osnovni šoli pa sem se zo-
pet vpisala v glasbeno šolo 
in se štiri leta učila še igrati 
orgle. Medtem pa sem še 
vedno nastopala s citrarsko 
komorno skupino. Skavt-
skih srečanj pa se udeležu-

jem že 11 let. Tam sem se 
naučila veliko novih veščin, 
življenja v naravi, iznajdlji-
vosti, vztrajnosti in spoznala 
dobre prijatelje. Skavtstvo 
predstavlja način življenja, 
ne le hobi. Kot pravimo: 
enkrat skavt, vedno skavt. 
Poleg tega pa sem aktivna v 
župniji in med počitnicami 
sem animatorka na jeseni-
škem oratoriju.

Kako pa boste preživeli poči-
tnice?
Kot vsako leto smo počitnice 
začeli z oratorijem. Med ted-
nom pomagam pri animira-
nju otrok v počitniških pro-
gramih. Udeležila se bom 
dveh skavtskih taborov. Vze-
la pa si bom tudi čas za dru-
ženje s prijatelji in si krajša-
la čas s stvarmi, ki me 
veselijo.

Urška Peternel

Katarina Brelih: »Moj cilj je najprej postati diplomirana 
vzgojiteljica predšolskih otrok, izobraževanje pa želim 
nadaljevati v smer magisterija inkluzivne pedagogike.«  
/ Foto: Nik Bertoncelj

V Kolpernu na Stari Savi so 
v torek, 4. julija, odprli 
razstavo z naslovom Kako so 
na Jesenicah včasih zdravili. 
Pripravili so jo v okviru pro-
jekta raziskovanja kulturne 
dediščine v lokalnem okolju, 
ki ga že več kot 15 let izvaja 
Ljudska univerza Jesenice v 
sodelovanju z Občinsko 
knjižnico Jesenice in Gor-
njesavskim muzejem Jese-
nice. Na razstavnih panojih 
so predstavljene zgodbe iz 
knjige, ki so jo izdali v okvi-
ru študijskega krožka. Ta 
tema je naletela na velik od-
mev, saj si je knjižico s spo-
mini in zgodbami brezplač-
no zagotovilo skoraj tisoč 
prebivalcev.
Po odprtju razstave, ki bo v 
Kolpernu na ogled do jeseni, 
so si navzoči v okviru Torko-

vih kinotek ogledali doku-
mentarni film Poti k ljudem 
o Angeli Boškin, prvi sloven-
ski diplomirani otroški ne-
govalki.

Nova tema: Kako so 
preživljali prosti čas
Partnerji v projektu so ob tej 
priložnosti predstavili tudi 
novo temo z naslovom Kako 
so na Jesenicah preživljali 
prosti čas. Spet vabijo vse, 
da opišejo zgode in prigode 
z letovanj na morju, na sin-
dikalnih izletih, planinskih 
pohodih in druge zanimivo-
sti, povezane s preživlja-
njem prostega časa. Prispev-
ke na Ljudski univerzi 
Jesenice pričakujejo do 8. 
septembra, potem pa bodo 
udeleženci v študijskem 
krožku urejali in dopolnjeva-
li gradivo in ga pripravljali 
za izdajo knjižice.

Janko Rabič

Tik pred začetkom počitnic je 
potekal zaključni izlet v sklo-
pu projekta Turizmu pomaga 
lastna glava za učence jeseni-
ških osnovnih šol. Odpravili 
so se do Doma Pristava v Ja-
vorniškem Rovtu, kjer so si z 
lokalno turistično vodnico 
ogledali Zoisov park in spoz-
nali naravno in kulturno de-
diščino parka. Kot je povedala 
Ana Morticia Štempihar z 
Razvojne agencije Zgornje 
Gorenjske, so učencem 

predstavili tudi pohodniški 
dnevnik Škratek Bergmande-
ljc nas pelje v hribe, ki je nas-
tal v sodelovanju Razvojne 
agencije Zgornje Gorenjske 
in TIC Jesenice. Dnevnik vse-
buje opise 17 vrhov iz jeseni-
ške občine, prostore za žige s 
podobo škrata Bergmandelj-
ca, ki so nameščeni v skrinji-
cah v naravi, in zanimive, po-
učne in šaljive naloge za 
otroke. Izlet so zaključili s po-
gostitvijo v Domu Pristava in 
igranjem košarke. Projekt so-
financira Občina Jesenice.

Urška Peternel

Zaključni izlet

Ljudska univerza Jesenice vabi vse, da opišejo zgode in prigode z letovanj na morju, na sindikalnih 
izletih, planinskih pohodih in druge zanimivosti, povezane s preživljanjem prostega časa. Prispevke 
pričakujejo do 8. septembra.

Kako so Jeseničani včasih 
preživljali prosti čas

Devetnajstletna Katarina Brelih z Jesenic je na poklicni maturi na Srednji šoli Jesenice dosegla vse 
možne točke in s tem postala diamantna maturantka poklicne mature. Študij predšolske vzgoje bo 
nadaljevala na Pedagoški fakulteti v Ljubljani.

Odlična maturantka, 
skavtinja, citrarka

»Poleg izobraževanja želim ohranjati 
prijateljstva, postati skavtska voditeljica, se 
osamosvojiti in si ustvariti družino. V naslednjih 
letih bi rada še naprej uživala v lepih gorskih 
razgledih, pohodništvu in glasbi.«

Učencem so predstavili tudi pohodniški dnevnik Škratek 
Bergmandeljc nas pelje v hribe. / Foto: arhiv Ragorja

Direktorica Ljudske univerze Jesenice Majda Suljanović 
Hodžić na predstavitvi projekta v Kopernu. / Foto: Gregor Vidmar
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V nedeljo, 18. junija, se je 
pred Športno dvorano Pod-
mežakla odvijal že 8. Sijev 
dan, ki je bil namenjen dru-
ženju zaposlenih, študentov 
in štipendistov ter krepitvi 
skupnosti železarskih družb 
znotraj skupine SIJ. Dogo-
dek je vključeval nogometni 
turnir med ekipami zaposle-

nih, podelitve priznanj in 
nagrad inovatorjem, najbolj-
šim sodelavcem in jubilan-
tom ter različne aktivnosti 
za otroke, kot so bile ustvar-
jalne delavnice in mini olim-
pijada. Pred športno dvora-
no se je zbralo kar 3000 
zaposlenih in njihovih dru-
žin iz Jesenic, Raven na Ko-
roškem in Ljubljane, ter 
predstavniki vodstva Skupi-

ne SIJ in direktorji posame-
znih družb. Glavni direktor 
podjetja SIJ Acroni Branko 
Žerdoner je poudaril, da je 
bistvo Sijevega dneva druže-
nje in povezovanje med so-
delavci ter poudaril pomen 
neformalnih vezi med nji-
mi. »Življenje v gospodar-
skih družbah je v času delov-
nega ritma relativno strogo 
predpisano, včasih tudi mo-

notono, zato so tovrstni do-
godki še posebej dobrodošli, 
da se sodelavci lahko še bolj 
povežejo,« je še dejal. Do-
godka se je skupaj z družino 
udeležila tudi Jerneja Stres z 
Jesenic, ki je v Acroniju za-
poslena že 38 let. »Sijev dan 
je zelo zanimiv dogodek, saj 
se srečamo zaposleni z raz-
ličnih koncev Slovenije, se 
spoznamo in družimo. Za-
gotovo je to tudi priložnost, 
da se skupnost poveže in 
zbliža,« je pojasnila.

Na široko odprli vrata
V petek, 23., in v soboto, 24. 
junija, pa so v Acroniju po-
novno potekali dnevi odpr-
tih vrat, ki obiskovalcem 
omogočajo vpogled v proi-
zvodnje procese in spozna-
vanje z jeklarsko industrijo. 
Skozi predstavitve in vode-
ne oglede se je bilo mogoče 
seznaniti s sodobno tehno-
logijo, trajnostnim pristo-
pom ter številnimi prilo-
žnostmi, ki jih ponuja 
Skupina SIJ. Namen odpr-
tih vrat Acronija pa je bil 
tudi razbliniti zastarele 

predstave o jeklarski indu-
striji ter nagovoriti mlajše 
generacije za tehniške pok-
lice. Obiskovalci so si ogle-
dali obrate Vroča in Hladna 
valjarna ter mehanski labo-
ratorij, ki je bil zaradi preiz-
kusa s tekočim dušikom še 
posebej zanimiv za otroke. 
Enajstletnega Klemena Až-
mana iz Ribnega pri Bledu 
sta pri ogledu proizvodnje 
najbolj navdušila laboratorij 

in pa komandna kabina, 
kjer ga je presenetilo, koliko 
gumbov, ročic in računalni-
kov je treba obvladati za us-
pešno delo. Žirovničanko 
Katarino Fuchs, ki si je priš-
la ogledat, kje je zaposlen 
njen vnuk, pa je osupnila 
trajnostna naravnanost pod-
jetja in uporabljena visoko 
napredna tehnologija, ki se 
zelo razlikuje od jeklarske 
industrije v preteklosti.

Skupina SIJ je v juniju organizirala dva dogodka – Sijev dan in Dneve odprtih vrat v podjetju Acroni. Sijev dan je prispeval k sproščenemu druženju in 
gradnji medsebojnih vezi med zaposlenimi, medtem ko so Dnevi odprtih vrat ponudili vpogled v napredne proizvodne procese podjetja.

Aktiven junij Skupine SIJ

Nika Toporiš

Kvintet Vintgar je prvo dese-
tletje obstoja in delovanja 
zaznamoval z izidom glasbe-
nega prvenca, zgoščenke z 
izborom pesmi, ki tvorijo 
raznolik repertoar, ki ga iz-
kušeni pevci izvajajo na kon-
certih in ob različnih drugih 
priložnostih. V enem stavku 
bi h glasbi na albumu lahko 
zapisali: Iz gorenjskih goz-
dov na makedonsko sonce 
in obale Dalmacije, v družbi 
s Prešernom in Avsenikom, 
od ljudskih pesmi do pev-
skih klasik, osemnajst 
skladb s šestimi ob instru-
mentalni spremljavi, izvirna 
avtorska skladba, odlični av-
torji priredb in predvsem za 
šolsko uro ubranega petja – 
to je podpis pod prvi album 
Kvinteta Vintgar z Blejske 
Dobrave.
Kot v nagovoru k zgoščenki 
zapiše tenor in umetniški 
vodja zasedbe Luka Černe, 
ob bratu Ambrožu (bariton) 
in očetu Andreju (bas bari-
ton) tisti, ki skrbi za ustvar-
jalni zagon sestava, si ta že 
na začetku delovanja ni ome-
jeval programskih usmeri-
tev. »Moje načelo je vedno 
bilo, da moramo za vsakega 
poslušalca nekaj najti. S to ši-
rino rastemo tudi kot zased-
ba, saj pokažemo sposobnos-

ti izvajanja različnih žanrov.« 
Kot rečeno je raznolikost za-
gotovo ena izmed kvalitet al-
buma in prav tako zasedbe, 
saj kvintet ponuja tako pev-
ske klasike kot skladbe Slaka 
in Avsenika, Gozdovi v me-
sečini so na primer pod-
krepljeni z instrumentalno 
spremljavo, zapojejo zname-
nito What A Wonderful 
World in znano Puntarsko v 
zanimivi izvedbi s trobilnim 
kvintetom.

V »bisernem raju« 
prelepe Radovne
Prav posebna pesem, ki je 
tesneje povezana s kvinte-
tom in okoljem, iz katerega 
ta izhaja, je zagotovo tista z 
naslovom Radovna. Napisal 
jo je Andrej Černe in uglas-
bil Samo Vovk. Avtor v prvih 
dveh kiticah opiše tok in 
zgodovino Radovne, v nada-
ljevanju nagovarja obisko-
valca in ga vabi k njenim le-
potam, zaključi pa z enim 

od svojih obiskov v tem »bi-
sernem raju«.
Letos spomladi so za sklad-
bo v soteski Radovne posne-
li videospot, ki ga je režiral 
znani režiser Perica Rai. 
»Naša ideja je bila posneti 
besedilo od izvira do Blejske 
Dobrave, kjer smo doma. 
Tako je Radovna v videu 
predstavljena tudi vizual-
no,« pove Andrej Černe in 
doda, da so material za vide-
ospot posneli v devetih urah 

enega dne. »»V aprilu, zgo-
daj spomladi v dolini še ni 
preveč zelenja, vode pa je 
ravno še dovolj, tako Radov-
na zasije v vsej svoji lepoti. 
Imeli pa smo tudi srečo z 
vremenom,« še pove sogo-
vornik zelo zadovoljen z vi-
deom. »Nekateri detajli v 
njem posrečeno posnemajo 
poanto pesmi. Mislim, da je 
predvsem domačinom video 
zelo všeč, saj vedo, o čem 
poje pesem in kaj prikazuje-
jo slike.«

Sto let društva, deset 
kvinteta
Album je na neki način »vi-
zitka« kvinteta, saj gre za na-
bor njihovih pesmi, ki jih iz-
vajajo od svoje ustanovitve. 
Večina pesmi je bila po odzi-
vih blizu tako pevcem kot 
poslušalcem, zato so jih v 
slabem desetletju tudi naj-
večkrat izvajali. Priredbe po-
pularnih pesmi in tistih, ki 
so jim dodali še instrumen-
talne aranžmaje, dodatno 
oplemenitijo njihov glasbeni 
prvenec.

V domačem okolju na Blej-
ski Dobravi bodo zapeli na 
krajevnem prazniku 27. av-
gusta, ko bodo zaznamovali 
tudi stoto obletnico obstoja 
domačega Kulturnega 
društva Vintgar, v okviru 
katerega danes delujeta 
kvintet enakega imena in 
sekcija ročnih del. Za dogo-
dek pripravljajo tudi razsta-
vo s panoji, na kateri bodo v 
sliki in besedi predstavili 
stoletno zgodovino društva. 
Fotografije sta prispevala 
Sašo in Irena Valjavec, be-
sedilo Andrej Černe, panoje 
pa je oblikoval Ambrož Čer-
ne. Praznovanju se bo prid-
ružilo tudi Čebelarsko dru-
štvo Jesenice, ki praznuje 
140 let.
Kvitent Vintgar pa za 11. no-
vember pripravlja še gala 
koncert predvidoma v kinod-
vorani Gledališča Toneta 
Čufarja, na katerem bodo 
zaznamovali desetletnico za-
sedbe. V prvem delu bodo 
predstavili pesmi z zgoščen-
ke, v drugem pa tudi nekaj 
novitet.

Kvintet Vintgar z Blejske Dobrave je konec preteklega leta izdal svojo prvo zgoščenko, to pomlad so pevci posneli videospot za pesem Radovna. Konec 
avgusta bodo v domačem kraju zaznamovali sto let Kulturnega društva Vintgar, v novembru pa se bo kvintet predstavil še na Gala koncertu na Jesenicah.

O lepotah narave in življenja

Igor Kavčič

Kvintet Vintgar ob snemanju videa v naravnem okolju soteske Vintgar / Foto: arhiv kvinteta

Na Dnevih odprtih vrat podjetja Acroni so si obiskovalci lahko ogledali proizvodnjo in 
dobili odgovore na vse, kar jih je zanimalo. / Foto: Nik Bertoncelj

Na 8. Sijevem dnevu je zbrane zabaval humorist Perica 
Jerković. / Foto: Nik Bertoncelj

Iz avtorske pesmi Radovna Andreja Černeta: 
Ob rajski lepoti popotnik postoj, 
korak za korakom zavriskaj, zapoj. 
Dotakni se sonca, nam svetla je luč ...
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Občina Jesenice je v sodelovanju s Planinskim društvom Jesenice organizirala 14. Pohod na Golico, 
priljubljeni 1836 metrov visoki vrh v Karavankah. Več kot 350 pohodnikov je na dan državnosti 
preživelo čudovit dan v osrčju Karavank. Stalnim so se pridružili novi, skupna ugotovitev vseh je bila, 
da je res treba le malo za pobeg iz mesta v gorsko naravo.

Praznično in 
množično na Golici

Spoznajte največje 
skladatelje in med 
branjem poslušajte 
glasbo, ki so jo 
ustvarili. Poučite 
se o glasbilih in o 
tem, kako se nanje 
igra ter z njihovim 
združevanjem 
ustvarja glasbo. 
Odkrijte 
najslavnejše opere, 
simfonije, balete in 
koncerte.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po  
tel. št.: 04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti, se poštnina 
zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.
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Redna cena knjige je 16,90 evra,  
akcijska cena je samo

                        + poštnina

990
EUR

Z APLIKACIJO ZA 100 
ZVOČNIH POSNETKOV!

Nasilni vstop v vrtno lopo
Jeseniški policisti so obravnavali nasilni vstop v vrtno lopo. 
Na kraju so zalotili 33-letnega moškega, ki je nasilno vstopil 
v objekt in tam prenočil. Protipravno si ni prilastil ničesar. 
Policisti o dejanju zbirajo obvestila v smeri kaznivega deja-
nja kršitve nedotakljivosti stanovanja in bodo obvestili 
pristojno državno tožilstvo.

Prometna nesreča z materialno škodo
Jeseniški policisti so bili obveščeni o prometni nesreči, v 
kateri je 28-letni voznik, z avtomobilom trčil v podporni 
zid ob eni od stanovanjskih hiš. Vozil je pod vplivom alko-
hola (0,96 mg/l). Policisti zanj za prometno nesrečo vodi-
jo prekrškovni postopek. Za vožnjo pod vplivom alkohola 
bo obdolžilni predlog podan pristojnemu okrajnemu sodi-
šču.

Zgorela lesena lopa
Jeseniški policisti so bili obveščeni, da je zagorela lesena 
lopa, ki je pogorela v celoti. Požar so pogasili gasilci. Poli-
cisti so kraj zavarovali in zbirajo obvestila o vseh okolišči-
nah požara. Vzrok požara in materialna škoda sta predmet 
kriminalistične preiskave in še nista znana. Enemu gasilcu 
je med interveniranjem zdrsnilo na travnati površini in se je 
lažje telesno poškodoval. Policisti bodo o vseh ugotovitvah 
obveščali pristojno državno tožilstvo.

Vlomi
Neznani storilec je čez noč nasilno vstopil v gradbeni zaboj-
nik in si protipravno prilastil več kosov orodja. Lastnika je 
oškodoval za okoli 1.500 evrov. Policisti zbirajo obvestila in 
bodo obveščali pristojno državno tožilstvo. Policisti so 
obravnavali tudi vlom v garažo. Neznani storilec je čez noč 
nasilno vstopil skozi garažna vrata v notranjost in si proti-
pravno prilastil gradbeni in elektro material. Lastnika je oš-
kodoval do okoli dva tisoč evrov. Policisti zbirajo obvestila 
in bodo obveščali pristojno državno tožilstvo.

Tujec se je nedostojno vedel
Jeseniški policisti so bili obveščeni o 56-letnem tujem drža-
vljanu, ki se je nedostojno vedel do zaposlene na enem iz-
med bencinskih servisov. Nedostojno se je vedel tudi do 
policistov. Policisti zoper njega vodijo prekrškovni posto-
pek.

Eksplozija v industrijskem obratu
V enem izmed industrijskih obratov je prišlo do eksplozije 
na elektromotorju. Nihče ni bil telesno poškodovan, posre-
dovali so gasilci. Policisti so kraj zavarovali in opravili ogled. 
Nastala je velika materialna škoda. Policisti nadaljujejo zbi-
ranje obvestil in bodo o vsem obvestili pristojno državno 
tožilstvo.

Policijska kronika

Golica je na svojem vrhu na sončno nedeljo prijazno 
gostila številne planince in vsem ponujala čudovite 
razglede po Gorenjski in Koroški. Na fotografiji so prvi 
jutranji pohodniki, ki so se ponosno postavili k zastavam, 
vihrajočim v pozdrav prazniku. / Foto: Janko Rabič

Z ubranimi koračnicami so za vedro vzdušje poskrbeli tudi člani Pihalnega orkestra Jesenice - Kranjska Gora, ki se še 
posebno radi odzovejo vabilu planincev. Velike inštrumente so jim dostavili kar s tovorno žičnico. / Foto: Janko Rabič

Največji vrvež je bil ob koči Planinskega društva Jesenice. Veliko jih je osvojilo vrh Golice, nekateri so zmogli pot do koče. 
Letos je bilo kar nekaj mladih družin, ki so svoje malčke varno prinesle v nahrbtniku. / Foto: Janko Rabič

Po opravljenem pohodu je teknila enolončnica iz kotla, še 
kako se je v vročini prilegla osvežilna pijača. Za vso 
ponudbo in drugo za uspešno izvedbo pohoda so poskrbeli 
oskrbnika Klavdija in Bratislav, Maja in drugi člani 
planinskega društva. / Foto: Janko Rabič
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Gostiteljice srečanja pode-
želskih žena na Pristavi nad 
Javorniškim Rovtom so bile 
domačinke, članice Društva 
podeželskih žena pod Golico 
in Stolom. Vabilu so se od-
zvale članice društev iz ob-
čin Radovljica ter Bled in 
Gorje. Več kot štirideset 
udeleženk je pred Domom 
Pristava najprej prisluhnilo 
domačinu Alojzu Noču, ki je 
povedal nekaj o Pristavi, 
zgodovini, baronu Zoisu … 
Zatem so si udeleženke 
ogledale ekološko kmetijo 
Pr' Lenčk.
»Gospodar kmetije Peter 
Razinger je z ekološko obde-
lavo in predelavo začel leta 
2000, v delo pa je vključena 
vsa družina: žena Meri, sin 
Vid in njegova žena Barbara, 
pomagata še brat Jakob in 
sestra Lenka. Na nadmorski 

višini od 1000 do 1230 me-
trov ter ob desetih govedih, 
ovcah, kozah in kokoših jim 
ni nikoli dolgčas. Iz mleka 
izdelujejo sir in jogurt, iz-
delke prodajajo tako na kme-
tiji kot v enotah Kmečke za-
druge Lesce. Pripravili so 
bogato pogostitev in predsta-
vili domače proizvode,« je 
povedala predsednica 
Društva podeželskih žena 
pod Golico in Stolom Marja 
Jalen, ki je skupaj s svojimi 
»domačimi slaščičarkami« 
poskrbela za sladko pogosti-
tev, dobra pa je bila tudi »de-
lavska malca«, ki so jim jo 
postregli v Domu Pristava in 
je ena od kulinaričnih po-
sebnosti jeseniške občine.
Pri organizaciji srečanja je 
sodelovala tudi Ana Beden 
iz Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Kranj, enota Lesce, 
oddelek za kmetijsko sveto-
vanje.

Na Pristavi je potekalo srečanje društev podeželskih žena z območja Zgornje Gorenjske.

Podeželske žene na 
srečanju na Pristavi
Urška Peternel

Udeleženke so pred domom Pristava prisluhnile domačinu 
Alojzu Noču, ki je povedal nekaj o Pristavi, zgodovini, 
baronu Zoisu … / Foto: arhiv društva

Sudoku s končno rešitvijo
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Mrežo izpolnite tako, da bodo vsaka vrstica, vsak stolpec in 
vsak manjši kvadrat vsebovali številke od 1 do 9. Ob pravilni 
rešitvi boste v označeni vrstici, če zamenjate številke s črka
mi (1=S, 2=L, 3=A, 4=E, 5=D, 6=I, 7=Č, 8=Š, 9=K), od leve 
proti desni prebrali rešitev. Rešitev iz prejšnje številke je 
PRAVIČNEŽ.

Geslo je V POLETJE Z NOVO MODNO PRIČESKO. Sponzor 
križanke je FRIZERSKI SALON ROOM, Cesta maršala Tita 
16, Jesenice, GSM 051 778 456. Podarjajo pet nagrad: popust 
na storitev višini 10 EUR. Nagrajenci so: Draga Turk, Žirov
nica; Branko Ravnik, Tržič; Marija Dolinšek, Jesenice; Rafko 
Penič, Blejska Dobrava; Karel Mravlje, Jesenice. Za nagrade 
pokličite frizerski salon Room, veljajo 90 dni od objave.

Nagrajenci križanke iz prejšnje številke

Re šit ve kri žan ke (na grad no ges lo, se stav lje no iz črk z ošte vil
če nih polj in vpi sa no v ku pon iz kri žan ke) po šlji te do pone
deljka, 14. avgusta 2023, na Go renj ski glas, Nazorjeva ulica 
1, 4001 Kranj, p. p. 124, ali vr zite v naš poš tni na bi ral nik.
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SLOVARČEK: NILOT: pripadnik rase ob Nilu,   SKRUTINATOR: kdor šteje glasovi pri volitvah,  AVRORA:rim. boginja zmage, IRONS: brit. filmski igralec (Jeremy), 
KOMISURA: vlakna v osrednjem živčevju,    ARAS:francoska preproga,  JOEL: ameriški pevec (Billy),   HAIFA: pristanišče v Izraelu,

Sponzor križanke je Pet Network SI, d. o. o., Ljubljana, poslovna enota Mr. Pet Jesenice, Fužinska cesta 8, 4270 Jesenice, telefon 04 
204 31 85. Trgovina za ljubljenčke s pestrim izborom hrane in opreme za pse, mačke, ribe, glodavce, ptice ter plazilce. Za zveste re
ševalce prispevajo pet nagrad v vrednosti 10 EUR za nakup v trgovini Mr. Pet Jesenice. Vljudno vabljeni, da skupaj z ljubljenčki obiš
čete trgovino Mr. Pet.

Sestavil: Cveto Erman
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Dogodki od 21. julija  
do 18. avgusta 2023

Petek, 21. julij
Poletni petki za zdravje – stojnice z meritvami krvnega 
sladkorja in krvnega tlaka

ZD Jesenice, Zdravstvenovzgojni center, od 9. do 11. ure

Torek, 25. julij
JESENIŠKO POLETJE 2023: Torkova kinoteka – Šivi, 
koprodukcijski triler (Srbija, Bosna in Hercegovina, 
Slovenija, Hrvaška)

Banketna dvorana Kolpern, ob 20.00

Četrtek, 27. julij
Spominska svečanost pri spomeniku na Belem polju

Spomenik Talcem na Belem Polju, ob 19. uri

Petek, 28. julij
Poletni petki za zdravje – stojnice z meritvami krvnega 
sladkorja in krvnega tlaka

ZD Jesenice, Zdravstvenovzgojni center, od 9. do 11. ure

Sobota, 29. julij
JESENIŠKO POLETJE 2023: Noč na kopališču Ukova: 
športno-zabavno popoldne z večernim koncertom

Kopališče Ukova, od 16. ure dalje (dogodek bo izveden v primeru od-
prtega Kopališča Ukova)

Torek, 1. avgust
Slovesnost ob spominskem dnevu občine Jesenice

Banketna dvorana Kolpern, ob 17.00

JESENIŠKO POLETJE 2023: Torkova kinoteka – Na svoji 
zemlji, slovenska vojna drama; v sklopu spominske 
občinske slovesnosti

Banketna dvorana Kolpern, ob 20.00

Petek, 4. avgust
Dan društva upokojencev Jesenice – praznovanje s 
piknikom

Dom Društva upokojencev, Pod gozdom 13, ob 16. uri

Sobota, 5. avgust
Dan odprtih vrat – Ogled modulne makete železnice

Prostori Slovenskih železnic, Kurilniška 10, Jesenice, od 14. do 18. ure

Torek, 8. avgust
JESENIŠKO POLETJE 2023: Torkova kinoteka – Življenje 
je lepo, italijanska romantična komična drama ali 
Najbolj grozen človek na svetu, norveška komična 
drama

Banketna dvorana Kolpern, ob 20.00

Četrtek, 10. avgust
Pohod ob krajevnem prazniku KS Podmežakla;

Zbor pohodnikov ob 8. uri na parkirišču ob podvozu pod avtocesto na 
Cesti heroja Verdnika

Položitev venca ob spominskem obeležju na Zakopu na 
Mežakli

Zakop na Mežakli, ob 10.30

Sobota, 12. avgust
Slovesnost in družabno srečanje krajanov ob prazniku 
KS Podmežakla

Park Podmežakla na Cesti 1. maja, ob 10. uri

Ponedeljek, 14. avgust
JESENIŠKO POLETJE 2023: Ivan Tavčar: Cvetje v jeseni, 
dramaturgija in režija Gregor Čušin, gledališka igra, 
predstava na prostem

Prireditveni prostor Kres, Koroška Bela, ob 20.30

Torek, 15. avgust
JESENIŠKO POLETJE 2023: Torkove kinoteke ni.

Petek, 18. avgust
Jeseniško poletje 2023: Akustični konec tedna na 
Čufarjevem trgu: Alja & Andraž

Trg Toneta Čufarja, ob 20. uri. Prireditev v primeru slabega vremena 
odpade.

Aktivnosti Mladinskega centra
MLADINSKI CENTER JESENICE

Od ponedeljka do petka od 11. do 15. ure: DNEVNI KLUB MCJ – Nami-
zne športne in družabne igre, informiranje o priložnostih, ki jih mla-
dim nudi MCJ, in o podpori njihovim pobudam

MLADINSKI CENTER JESENICE
Vsak ponedeljek ob 18. uri: Joga za »GUŠT« z Nadico; prijave in info; 
040 971 835 in nadica.petrova4@gmail.com

MLADINSKI CENTER JESENICE
Vsak petek in soboto, ob 17. uri: MAGIC THE GATERING druženje ob 
kartanju, info; Žiga 040 912 618

MLADINSKI CENTER JESENICE
Likovna šola JSKD, info; 04/586 67 40/031 674 946 in oi.jesenice@jskd.si

Razstave

MUZEJ KOSOVA GRAŠČINA
Od torka do petka od 10. do 12. in od 16. do 18. ure, Slovenske foto-
grafinje se predstavijo 2023, 15. bienalna fotografska razstava. Razsta-
va bo na ogled do 31. 7. 2023.

KOLPERN
Po vnaprejšnji najavi in v času javnih prireditev: Kako so na Jesenicah 
včasih zdravili, medinstitucionalna razstava LUJ, OKJ in GMJ. Razstava 
bo na ogled do 1. 9. 2023.

MLADINSKI CENTER JESENICE
Od ponedeljka do petka od 10. do 14. ure: Ogled razstave fotografij 
»MAGIČNI DECEMBER« – mladinska pobuda«

Aktivnosti centra Žarek

V času poletnih počitnic je dnevni center odprt od 8. do 14. ure, in 
sicer od ponedeljka do petka.

Vsak ponedeljek in petek kuharske delavnice, družabne igre;

Vsak torek in četrtek ustvarjalne delavnice z različnimi materiali, dru-
žabne igre;

Vsako sredo različne delavnice, ogled filma, družabne igre.

V primeru lepega vremena organiziramo tudi aktivnosti izven dnev-
nega centra. 

NA VSE PRIREDITVE VLJUDNO VABLJENI!

Na seji občinskega sveta je 
Ferida Klinar (Gibanje Svo-
boda) opozorila na nedovo-
ljeno odlaganje smeti na ob-
močju Kurilniške ulice v 
bližini centralne postavljal-
nice. Občina Jesenice je po-
ziv za ureditev območja po-
sredoval lastniku zemljišča 
Slovenskim železnicam, ki 
so odlagališče pospravile in 
uredile, četudi to niso bili 
njihovi odpadki. Šlo je za na-
kopičene kosovne in gradbe-
ne odpadke, ki so jih tja oči-
tno pripeljali občani. Ob tem 
pa so na Slovenskih železni-

cah opozorili, da so z odstra-
nitvijo imeli velike stroške, 
ki jih v prihodnje ne name-
ravajo več kriti. »V primeru, 
da se bo zadeva ponovila, 
apeliramo na vas, da krajane 
in meščane o pravilnem od-
laganju kosovnih odpadkov 
tudi pisno opozorite, saj v 
bodoče ne bomo več krili teh 
stroškov,« so zapisali v odzi-
vu Občini Jesenice, kjer se 
pridružujejo pozivu obča-
nom, naj spoštujejo trud la-
stnika in ne odlagajo odpad-
kov na tem območju. 
»Urejeno okolje je tudi od-
raz naših navad in osebne 
kulture,« so zapisali.

Odstranili odpadke 
na Kurilniški ulici
Urška Peternel

V Ljubljani je potekala tekma plezalcev in plezalk v težavno-
sti. Poglejmo uvrstitve tekmovalk in tekmovalcev Športno 
plezalnega odseka Jesenice med prvo deseterico po katego-
rijah. Mlajše cicibanke: 6. Živa Ahčin, 7. Enja Kelvišar; starej-
ši cicibani: 9. Maks Žurman; mlajše deklice: 1. Liza Babič, 6. 
Iris Markizeti, 7. Špela Fliser; mlajši dečki: 8. Maj Travnik; 
starejše deklice: 2. Maša Ahec; kadetinje: 9. Ivana Kecman 
Kordež; kadeti: 3. Erazem Tomšič.

V Športni dvorani Podmežakla je od minule sobote že pri-
pravljena ledena ploskev. Kot so zapisali v Zavodu za šport 
Jesenice, v julijskih dneh najprej Drsalni klub Jesenice orga-
nizira drsalni kamp, ob koncu meseca sledi tradicionalni 
mednarodni hokejski turnir CCM, z avgustom pa s svojimi 
treningi začnejo domači hokejski klubi. V večernem času so 
termini ob predhodni prijavi rezervirani za rekreativne ho-
kejske skupine. V dvorani sicer v sezoni potekajo treningi in 
tekmovanja vseh hokejskih selekcij, umetnostnih drsalcev, 
kegljačev na ledu in igralcev curlinga. Ledena ploskev je na-
menjena tudi ljubiteljem rekreacijskega drsanja, za športne 
dneve z drsanjem in drugimi dejavnostmi jo uporabljajo 
osnovne in srednje šole iz vse Slovenije.

Zmaga Lize Babič

V dvorani Podmežakla že ledena ploskev

S poslanim SMS sporočilom 

ZVEZEK5 na 1919 
boste darovali 5 EUR.
Prispevajo lahko uporabniki  
Telekoma Slovenije, Telemacha, A1 in T-2.

Zbiramo šolske potrebščine 
za 12.000 otrok v stiski. Povabljeni  

k solidarnosti
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Nakopičeni odpadki na zemljišču v lasti Slovenskih 
železnic / Foto: arhiv Slovenskih železnic

Območje je zdaj pospravljeno in upajmo, da takšno tudi 
ostane. / Foto: arhiv Slovenskih železnic
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Vrhunec Jeseniškega poletja je bil nastop legendarne Nede Ukraden, ki je navdušila s 
starimi in novimi hiti in razgrela občinstvo od blizu in daleč. / Foto: Miro Podgoršek

Vroče Jeseniško poletje

jeseniške novice

Tudi župan Jesenic Peter Bohinec je z navdušenjem spremljal koncert Nede Ukraden in se 
ji na koncu zahvalil s šopkom. / Foto: Miro Podgoršek

program prireditev 

OBČINA JESENICE

OBČINA JESENICE

OBČINA
JESENICE

KONCERTI · KULTURA · KULINARIKA · ŠPORT

julij avgust
Torek, 25. 7., 
20.00
Torkova kinoteka
Banketna dvorana 
Kolpern

Sobota, 29. 7., 
od 16. ure dalje
Noč na kopališču 
Ukova: športno-
zabavno popoldne 
z večernim 
koncertom
Kopališče Ukova

Torek, 1. 8., 20.00
Torkova kinoteka
Banketna dvorana 
Kolpern

Torek, 8. 8., 20.00
Torkova kinoteka
Banketna dvorana 
Kolpern

Ponedeljek, 14. 8., 
20.30
Ivan Tavčar: 
Cvetje v Jeseni, 
dramaturgija in 
režija Gregor Čušin, 
gledališka igra, 
predstava na 
prostem
Prireditveni prostor 
Kres, Koroška Bela

Petek, 18. 8., 20.00
Akustični vikend na 
Čufarjevem trgu: 
Samuel Blues
Trg Toneta Čufarja
(v primeru dežja 
prireditev odpade)

Sobota, 19. 8., 20.00
Akustični vikend 
na Čufarjevem trgu: 
Planet Acoustic
Trg Toneta Čufarja

Torek, 22. 8., 20.00
Torkova kinoteka
Banketna dvorana 
Kolpern

Torek, 29. 8., 
20.00
Torkova kinoteka
Banketna dvorana 
Kolpern

VSE 

PRIREDITVE 

V OKVIRU 

JESENIŠKEGA 

POLETJA 

2023 SO 

BREZPLAČNE.

Petek, 25. 8., 
20.00 
FesteelVal
Trg Toneta 
Čufarja
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Na Jesenicah so se pridružili 
akciji Združenja zgodo-
vinskih mest z imenom Gre-
mo na kavo – v zgodovinska 
mesta Slovenije in pripravili 
posebno ponudbo jeseniških 
kav. Na jeseniški železniški 
postaji v Kavarni Station Café 
gostom postrežejo dve edin-

stveni kavi, jekleno in dela-
vsko. Krepkejša jeklena kava 
vsebuje črno kavo espresso, 
kavni liker Kahlua in vaniljev 
sladoled, kava pa je postreže-
na v kozarcu za koktajl. Brez-
kofeinska različica z imenom 
delavska kava pa je priprav-
ljena iz ječmenove kave, ki ji 
je dodana obilna porcija spe-
njenega mleka.

Jeseniška jeklena in 
delavska kava
Urška Peternel

Indira Forza, nekdanja pevka hrvaške skupine Colonia, ter DJ Sergio v družbi Darusa 
Despota so na zadnjo junijsko soboto prireditveni prostor na Stari Savi napolnili do 
zadnjega kotička. / Foto: Gregor Vidmar

Trg na Stari Savi so popolnoma zapolnili obiskovalci in dalmatinski melos paške Klape Sol. 
Pred tem je župan Peter Bohinec uradno sprejel tudi župana hrvaškega mesta Pag Anteja 
Fabijanića. / Foto: Gregor Vidmar

Delavska in jeklena kava, kot jo postrežejo v kavarni na 
jeseniški železniški postaji / Foto: Nik Bertoncelj


